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 طرح محیط بان، پیمانی برای حفظ حیات وحش
دانش آموزان کاشان، ۱۷ سالگی طرح محیط بان را جشن گرفتند و بر حفاظت از محیط زیست و جانداران 
آن تاکید کردند.واقعیت آن اســت که نابودی زمین نابودی زندگی موجودات بر روی آن است. نابودی 
جنگل ها و ساکنان نجیب آن، از بین رفتن رودخانه و آلوده شدن هوا، نسل بشر را با خطر جدی روبه رو 
کرده است و اینجاست که فرهنگ سازی در حفظ حیات وحش و کاهش آسیب های حاصل از تخریب ها 
و آلاینده های رو به گسترش، بیش از پیش خودنمایی می کند. هر چه از عمر زمین می گذرد، بی رحمی ما 
نسبت به او بیشتر می شود بنابراین نیاز است تا کودکان و نوجوانان را با شیوه های حفاظت از محیط زیست 
خود آشنا کنیم.  ناهید عسگری، کارشــناس آموزش اداره حفاظت محیط زیست کاشان در گفت وگو با 
ایسنا، اظهار کرد: دفتر آموزش و مشارکت مردمی سازمان حفاظت محیط زیست، طرح های محیط یار 
و محیط بان را به منظور ارائه آموزش های زیست محیطی، نهادینه کردن فرهنگ محیط زیست و توسعه 
مسئولیت پذیری گروه های هدف در مدرسه، دانشگاه و اجتماع اجرا می کند.وی افزود: طرح ملی محیط 
یار از سال ۱۳۸۴ به پیشنهاد اداره کل حفاظت محیط زیست اصفهان ارائه شد و از سال ۱۳۸۵ در کاشان 
اجرا می شود که امسال نیز با مشارکت ۲۰ هزار دانش آموز در ۱۵۰ واحد آموزشی آغاز شده است. کارشناس 
آموزش اداره حفاظت محیط زیست کاشــان، تصریح کرد: مدارس داوطلب، برای مشارکت در اجرای 
طرح های محیط یار یا محیط بان، فرم فراخوان را تکمیل کرده و کارگاه های توجیهی برای مدیران و رابطان 
محیط زیست مدارس منتخب، توسط کارشناسان اداره حفاظت محیط زیست برگزار می شود.عسگری 
افزود: دانش آموزان دوره دوم ابتدایی و متوسطه اول در طرح محیط یار شرکت کرده و آموزش های مربوط 
به پسماند،  بازیافت زباله، عوامل آلودگی هوا، آب و خاک و راهکارهای حفاظت از آنها را یاد می گیرند.وی 
تاکید کرد: طرح محیط بان، نیز دومین برنامه ای است که در مدارس حاشیه منطقه حفاظت شده قمصر 
و برزک اجرا می شود و دانش آموزان شرکت کننده در این طرح، آموزش های لازم در خصوص مخاطرات 
گونه های گیاهی و جانوری این منطقه و شیوه های مراقبت از آنها را فرا می گیرند.کارشناس آموزش اداره 
حفاظت محیط زیست کاشان گفت: هدف از اجرای طرح های محیط بان و محیط یار، جلب مشارکت 
همگانی برای حفاظت از محیط زیست است و دانش آموزان به عنوان رابط می توانند آموخته های خود را 
به خانواده هایشان منتقل کنند.عسگری گفت: مدارس و دانش آموزان، در پایان سال تحصیلی ارزیابی 
شده و در جشن پایانی از آنها تجلیل می شود.  سال های گذشته شهرستان کاشان در سه شاخص تعداد 

مدرسه تعداد دانش آموز و عملکرد رتبه اول استان اصفهان را به دست آورده است.
یکی از دانش آموزان شرکت کننده در طرح محیط بان به ایسنا، گفت: ما با شرکت در این طرح یاد گرفتیم 
که نباید از ســر خودخواهی، محیط اطراف خود و جانداران ساکن در آن را نابود کنیم بلکه باید باور کنیم 
که نسبت به دیگر ساکنان زمین هم باید مسئولیت پذیر باشیم.محمدحسن براتی افزود: کارشناسان 
محیط زیســت به ما یاد می دهند که در آزمایشگاه های مدرسه، پســماندهای عادی را از پسماندهای 
خطرناک جدا کنیم و در خانه و مدرسه، جای مناسب برای تفکیک پسماندهای خشک و تر داشته باشیم.

وی تاکید کرد: ما با شــرکت در این طرح، روش تولید کمپوست و خاک برگ از پسماند برگ درختان را 
یاد گرفتیم تا بتوانیم به سلامت درخت ها و گل های خانه خود کمک کنیم. اجازه نداریم به محیط زیست 
جانوران تجاوز و آن را تخریب کنیم.وی اظهار کرد: امسال گروه های داوطلب مدیریت پسماند تشکیل 
می دهیم و با دوستان مان در مورد پسماندها و اهمیت بازیافت آنها صحبت می کنیم تا مدرسه را به یک 
مدرسه بدون پسماند تبدیل کنیم و گروه های محیط بان وظیفه دارند تا دیگر شهروندان را نسبت به اهمیت 
حیات وحش اطراف خود آگاه کند.براتی گفت: می توانیم با دوستان مان قرار بگذاریم که از سررسیدهای 
تاریخ گذشته یا باقی مانده دفتر مشق سال گذشــته به عنوان دفتر تمرین استفاده کنیم و کتاب و دفتر 
سال های گذشته را به جای سطل زباله به غرفه های بازیافت مدرسه تحویل بدهیم.وی افزود: اگر هنگام 
استفاده از مداد رنگی، خودکار و ماژیک تا پایان جوهر آنها مصرف کنیم یا دفترهای خود را با توجه به تکلیف 
هر درس انتخاب کنیم، هم به اقتصاد خانواده و هم به حفظ محیط زیست کمک کرده ایم.این دانش آموز 
محیط بان، اظهار کرد: ما به عنوان شهروند مسئولیت پذیر وظیفه داریم که برای حفظ محیط زیست، از 
دو روی کاغذ استفاده کنیم و با کاغذهای بازیافتی کاردستی بسازیم یا اینکه به جای سی دی، از فلش 

مموری استفاده کنیم.

شهردار ورزنه خبر داد:

اجرای پروژه دفع آب های سطحی در شهر ورزنه

شهردار ورزنه گفت: به منظور دفع آب های سطحی در زمان بارندگی با 
اعتباری بالغ بر پنج میلیارد تومان، عملیات شیب بندی، کانیوگذاری و 
آسفالت ریزی ۱۰ محور اصلی شــهر اجرا شد.حامد اخگر در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا در اصفهان با بیان اینکه بودجه سال ۱۴۰۲ شهرداری ورزنه 
با افزایش صددرصدی نسبت به ســال ۱۴۰۱ بر مبنای رقم ۳۱ میلیارد 
تومان پیش بینی شــده اســت، اظهار کرد: ۷۰ درصد بودجه برای امور 
عمرانی اختصاص یافته است.وی از ساماندهی ورودی های شهر ورزنه 
از سمت هرند و اژیه در دوره مدیریت ششم شهرداری خبر داد و افزود: 
در راستای ساماندهی ورودی شــهر ورزنه از سمت هرند، پنج کیلومتر 
بلوار ورودی آن آسفالت ریزی و نصب تابلو انجام شد، همچنین ورودی 
شهر از سمت اژیه به طول ۱.۶ کیلومتر با همکاری اداره راه و شهرسازی 
آســفالت ریزی و رفیــوژ میانی آن توســط شــهرداری جدول گذاری 
شــده است.شــهردار ورزنه با اقدامات شــهرداری برای اجرای پروژه 
پیاده راه ســازی، اضافه کرد: با توجه به اینکه ورزنه شهری گردشگری 
است، اولویت شهرداری اجرای پیاده راه سازی در محورهای گردشگری 

شهر بود که این محورها ساماندهی و سنگ فرش شد.
اخگر با اشاره به اقدامات شهرداری برای مقابله با سیلاب و دفع آب های 
سطحی، تصریح کرد: به منظور دفع سیلاب و آب های سطحی در زمان 

بارندگی با اعتبار پنج میلیارد تومان، عملیات شیب بندی، کانیوگذاری و 
آسفالت ریزی ۱۰ محور اصلی شهر اجرا شد.

وی با اشــاره به اجرای مهم ترین پروژه های عمرانی، خاطرنشان کرد: 
عملیات زیرســازی، کانیوگذاری و جدول گذاری رفیوژ میانی، آسفالت 
بلوار علی اصغر و عملیات ساماندهی و اصلاح هندسی مسیر و آسفالت 
بلوار ۱۷ شــهریور با هزینه ای بالغ بر شــش میلیارد تومان اجرا شده و 
ساماندهی محل استقرار دست فروشان از دیگر پروژه های انجام شده 
است.شهردار ورزنه با اشاره به برنامه شهرداری برای افزایش و تحقق 
بودجه، گفت: با توجه به اینکه شهر ورزنه گردشگری است، تلاش داریم 
همواره با همکاری شرکت های خصوصی و جذب سرمایه گذار بخشی 
از بودجه شهرداری از این طریق تأمین شود، همچنین با هدف توسعه 
و درآمدزایی شهر درصدد هستیم طرح تفصیلی شهر را با رویکرد نوین 

انجام دهیم.
اخگر گفت: انتخاب شهر ورزنه در کنوانسیون رامسر به عنوان شهر تالابی 
کشــور، یکی از راهبردهای شــهرداری در حوزه حفظ محیط زیست و 
زیست بوم است که با ارائه آموزش با عناوین مختلف به شهروندان در 
حفظ محیط زیست تالاب فرهنگ سازی و از نویسندگان کتاب در حوزه 

حفظ تالاب شور ورزنه حمایت می شود.

گیاه عروسک پشت پرده فیسالیس، گیاهی به صورت 
پایلوت در مزرعه یک جریبی در روستای ده نساء کشت 
شــد.به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مرکز اصفهان؛ 
مدیر جهاد کشاورزی ســمیرم گفت: عروسک پشت 
پرده یا فیسالیس گیاهی است که میوه رسیده آن جنبه 
خوراکی، دارویی و صنعتی دارد.مصطفی طایی افزود: 
هدف اصلی کشت گیاه سنجش سازگاری آن با شرایط 
آب و هوایی منطقه بوده است و شواهد حاکی از آن است 
که در صورت کشت به موقع )اواخر اردیبهشت( و آبیاری 
مناسب حدود یک تن در جریب عملکرد خواهد داشت.

وی گفت: زمان کشت به موقع این گیاه اواخر اردیبهشت 

است و با توجه به اینکه مقاومت خوبی به سرما دارد، تا 
اواخر آبان ماه امکان برداشــت دارد.طایی افزود: نبود 
بازار فروش از جمله مواردی است که مانع از کشت این 
محصول در سطوح بالا می شود.وی اضافه کرد: عروسک 
پشت پرده یا فیسالیس یک گیاه علفی و دائمی است 
که ۳۰ تا ۶۰ سانتیمتر با سرعت زیاد رشد می کند و از تیره 
سیب زمینی با ریزومی خزنده است و ساقه ها زاویه دار 
و راست اســت و درون برگ های آن میوه گیاه به شکل 
نارنجی رنگی تشــکیل می شود و شــبکه رگبرگ های 
کاسه به شــکل تور ســفید رنگ ظریف و نازکی باقی 
می ماند و میوه گرد درون آن نمایان می شود به همین 

علت است که این گیاه را عروسک پشت پرده می نامند.
عروسک پشت پرده طبعی سرد و خشک دارد و اثراتی 
نظیر ادرارآور، تب بر، ضد انگل، تصفیه کننده خون، دفع 
کرم معده و کرم کــدو، ویتامین c، درمان ناراحتی های 
پوستی مانند جوش و کورک، درمان بیماری هایی نظیر 
زخم مجاری ادراری، بواسیر، هپاتیت برونشیت و تنگی 

نفس، رماتیسم و نقرس مفید است.

مدیر جهاد کشاورزی سمیرم عنوان کرد:

کاشت گیاه عروسک پشت پرده در وردشت

 مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان:

شبکه جمع آوری فاضلاب چادگان 50 درصد پیشرفت فیزیکی دارد
مدیر عامل آبفای استان اصفهان از پیشرفت ۵۰ درصدی شبکه جمع آوری فاضلاب چادگان خبر داد و گفت: برای تکمیل مابقی شبکه به ۱۸۱۰ میلیارد ریال اعتبار نیاز است.

حسین اکبریان اظهار داشت: برای انتقال فاضلاب محله های سمندگان و مندرجان به تصفیه خانه، باید دو باب ایستگاه پمپاژ نیز احداث شود.وی همچنین پیشرفت 
فیزیکی تصفیه خانه فاضلاب را ۷۵ درصد اعلام کرد و گفت: ظرفیت تصفیه خانه ۲ هزار و ۳۳۰ متر مکعب در روز معادل ۲۷ لیتر در ثانیه است و فرآیند تصفیه خانه فاضلاب 
دارای دو بخش تصفیه پیشرفته لجن فعال با هوادهی گسترده، با قابلیت حذف ازت و فسفر و تصفیه تکمیلی شامل سیستم اولترافیلتراسیون است.مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب استان اصفهان با بیان اینکه احداث این تصفیه خانه از سال ۱۳۹۲ با صرف هزینه ای بالغ بر ۱۹۰ میلیارد ریال آغاز شده بود، گفت: این پروژه نیمه تمام به دنبال 
تاکید رییس جمهور بر تکمیل پروژه های نیمه تمام و با تخصیص اعتبارات مصوب سفر استانی ریاست جمهوری مجدد آغاز به کار کرد.اکبریان، پیشرفت مراحل اجرایی 
برق رسانی به محل را ۸۵ درصد اعلام و خاطرنشان کرد: اعتبار هزینه شده این پروژه تا پایان سال ١۴٠٠ بالغ بر ۱۶۹ میلیارد ریال بوده و در سال ۱۴۰۱ مبلغ ۴۵۰ میلیارد ریال 
به این طرح تخصیص داده شد.وی اعتبار مصوب سال ۱۴۰۲ را ۷۵۰ میلیارد ریال اعلام کرد و افزود: پیش بینی اعتبار تخصیص داده شده به این طرح از محل ماده ۵۶ 

برابر با ۱,۰۰۰ میلیارد ریال است و جمعا امسال اعتبار مصوب طرح حدود ۱,۷۵۰ میلیارد ریال خواهد بود.

خبر روز

آغاز احداث دومین ایستگاه آتش نشانی در کاشان
مدیرعامل سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان از آغاز ساخت هشتمین ایستگاه 
آتش نشانی در کاشان خبر داد.به گزارش خبرگزاری ایمنا از اصفهان، سیدمصطفی محتشمیان در 
جمع خبرنگاران اظهار کرد: طراحی و جانمایی این ایستگاه جنب میدان قاضی اسدا... طبق بررسی 
و مطالعات صورت گرفته ویژه ایســتگاه های عملیاتی آتش نشــانی انجام شده است.وی افزود: 
این پروژه در زمینی به مساحت حدود ۶۵۰ متر مربع در نظر گرفته شده است که طبق نیاز محدوده 
عملیاتی به صورت ایســتگاه دو منظوره اطفای حریق و امداد و نجات، تجهیز خواهد شد و امکان 
پوشش حوادث مناطق پرترافیک مرکزی شهر و بافت سنتی و قدیمی آن محدوده را خواهد داشت.

مدیرعامل ســازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشــان خاطرنشان کرد: پس از طی 
مراحل اداری و در اختیار گذاشتن زمین توسط شهرداری، ساخت این ایستگاه عملیاتی آغاز شد.

 

دستگیری عاملان تیراندازی در شاهین شهر
جانشین فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه از دســتگیری دو عامل اصلی تیراندازی 
به منزل یک شهروند در محله گلدیس این شهرستان خبر داد.به نقل از پایگاه اطلاع رسانی پلیس، 
سرهنگ حجت فرهادی اظهار کرد: اواخر شهریورماه سال جاری در پی وقوع یک مورد تیراندازی در 
یکی از خیابان های محله گلدیس شاهین شهر که موجب رعب و وحشت همسایگان شده بود بلافاصله 
ماموران پلیس امنیت عمومی این فرماندهی به محل اعزام شدند.وی افزود: با تحقیقات میدانی و 
تخصصی پلیس دو عامل این تیراندازی شناسایی و مشخص شد این افراد به دلیل اختلافات قبلی 
و با انگیزه تسویه حساب شخصی با سلاح شکاری اقدام به تیراندازی به درب منزل یکی از ساکنان 
محل کرده و سپس از محل متواری شده اند.جانشین فرمانده انتظامی شهرستان شاهین شهر و میمه 
تصریح کرد: با توجه به متواری بودن متهمان تلاش برای دستگیری آنها ادامه داشت تا اینکه ماموران 
پلیس چند روز قبل، از حضور مجدد متهمان در این شهرستان مطلع و در نهایت مخفیگاه آنها شناسایی 
و پس از هماهنگی قضایی در عملیاتی ضربتی دستگیر شدند.وی خاطرنشان کرد: ماموران در بازرسی 
از مخفیگاه متهمان یک قبضه سلاح شکاری غیرمجاز را به همراه چند فشنگ مربوطه کشف کردند.

سرهنگ فرهادی با اشاره به تحویل متهمان به مرجع قضایی بر عزم جدی پلیس در برخورد با مخلان 
نظم و امنیت عمومی تاکید کرد و ادامه داد: شهروندان جوانان خود را از عواقب سخت حمل، نگهداری 
و استفاده از سلاح گرم آگاه و در صورت وجود اختلاف با دیگران، اختلاف موجود را تنها از طرق قانونی 

بر طرف و از هر گونه تسویه حساب شخصی خودداری کنند.
 

مدیر تاکسیرانی کاشان مطرح کرد:

اجرای طرح »تاکسی کتاب« در کاشان
مدیر تاکسیرانی کاشان گفت: طرح »تاکسی کتاب« در شهر کاشان اجرا می شود.سعید آستانه در 
گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به لزوم ترویج فرهنگ کتاب و کتابخوانی در بین مردم اظهار داشت: 
بر این اساس طرح »تاکسی کتاب« در سطح شهر کاشــان اجرا می شود.وی با اشاره به اینکه این 
طرح با همکاری فرهنگسرای معراج سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان برگزار 
می شود، ابراز داشت: در ابتدا، این طرح در تعدادی از تاکسی های درون شهری و برون شهری کاشان 
اجرا می شود و در صورتی که متقاضیان اجرای این طرح افزایش یابد، آن را گسترش خواهیم داد.

مدیر تاکسیرانی کاشان با اشاره به اینکه از پوستر این طرح با حضور مدیران شهری و اعضای شورای 
شهر کاشان رونمایی شده است، تصریح کرد: به منظور رونق کتابخوانی از طریق این طرح ۲٠ دستگاه 
از ناوگان تاکسیرانی شهرداری کاشان به باکس و کتاب های قطع رقعی با موضوع کودک و نوجوان، 
معرفی شهدا، مهارت های اجتماعی و شهروندی، شعر و ادبیات و کتاب با محوریت خانواده مجهز 
شد.وی تاکید کرد: همزمان با اجرای این طرح در کاشان از سوی فروشگاه ساربوک به دوستداران 

و علاقه مندان کتاب، بن های تخفیف توسط رانندگان هدیه می شود.

اخبار

اعزام کاروان سلامت از 
سوی هلال احمر اردستان 

به مناطق کم برخوردار
رییس جمعیت هلال احمر اردستان ضمن 
اشاره به اعزام کاروان سلامت از سوی هلال 
احمر اردستان به مناطق کم برخوردار، گفت: 
۶ میلیارد ریــال به نیازمندان توســط هلال 
احمر اردســتان اختصاص یافت.به گزارش 
خبرگزاری تسنیم از اردستان، منصور خانی در 
جمع خبرنگاران، اظهار داشت: چهاردهم آذر 
روز جهانی داوطلب با شعار »امید و فراتر از 
آن، ایمان« است که این روز را گرامی داشته 
و به اطلاع می رســاند جمعیت هلال احمر 
اردســتان در ۹ ماهه ســال جاری مبلغ یک 
میلیارد و ۹۰۰ میلیون  ریال کمک های درمانی 
و دارویی به مددجویان پرداخت کرده است.

وی افزود: اهدای ۳۰۰ بســته لوازم التحریر 
به دانش آموزان بی بضاعــت در قالب طرح 
ارمغان مهر بــه ارزش یک میلیــارد و ۷۵۰ 
میلیون ریال و ارائه خدمات در قالب ایستگاه 
ســلامت به ارزش ۸۱۷ میلیون و ۵۰۰ هزار 
ریال و تهیه و توزیع ۲۵۰ بســته سبد غذایی 
به ارزش دو میلیارد و ۲۷ میلیون و ۵۰۰ هزار 
ریال از دیگر اقدامات انجام شــده  جمعیت 
هــلال احمر اردســتان بوده اســت.رییس 
هلال احمر شهرستان اردستان گفت: اعزام 
دو مرحله کاروان ســلامت بــه مناطق کمتر 
برخوردار شهرستان کاشــان انجام شده که 
خدمات پزشــکی، آموزشــی و حمایتی به 
ارزش ۸۷۰ میلیون ریال به افراد ارائه شده و 
همچنین مبلغ ۵۰۰ میلیون و ۸۳۰ هزار ریال 
کمک های مردمی جهت آســیب دیدگان از 

حوادث جمع آوری شده است.
وی بیان کرد: برگزاری ۲۳ دوره آموزش های 
امداد و کمک های اولیــه، مخاطرات و پایه 
داوطلبــی بــرای ۴۶۵ نفر داوطلــب نیز از 
اقدامات جمعیت هلال احمر اردستان در ۹ 
ماهه اول سال ۱۴۰۲ بوده و واحد داوطلبان 
این جمعیــت بــا ۱۰ خانه هلال در ســطح 
شهرســتان با هدف ارتقای ســطح ایمنی و 
ارتقای ســطح آگاهی مردم در حال فعالیت 

است.

با مسئولان

آگهی مجمع عمومی عادی به طور فوق العاده و مجمع عمومی فوق العاده شرکت بهزیست ایریک 
نوین دارو سهامی خاص ثبت شده به شماره 1723و شناسه ملی 14007278835

بدینوسیله اینجانبان جمعی از اعضا هیات مدیره و سهامداران شرکت بهزیست آیریک نوین دارو  امضا کنندگان زیر از کلیه سهامداران شرکت دعوت مینماییم تا در 
جلسه مجامع عمومی عادی فوق العاده و فوق العاده که در ساعت ۵ عصر مورخ ۱۴۰۲/۰۹/۲۶ روز یک شنبه در محل مطب آقای دکتر نجمی پور به نشانی اصفهان، 
خ وحید، چهار راه خاقانی ، ساختمان پزشکی پاستور . طبقه دوم تشکیل می گردد حضور به هم رسانند. لازم به ذکر است به درخواست اینجانبان برای تشکیل این 

مجمع از سوی بعضی از اعضا هیات مدیره و بازرسان پاسخی داده نشد. 
دستور جلسه:

۱. استماع گزارش مدیر عامل و رئیس هیات مدیره در خصوص شرایط کنونی شرکت        ۲-بررسی اصلاح موضوع شرکت 
۳. بررسی تغییر محل                                              ۴. برررسی تغییر سهامداران                                     ۵- بررسی وضعیت نائب رئیس و بازرس 

مرجع دعوت کننده – جمعی از اعضا هیات مدیره و سهامداران
مصطفی محمدی مدیر عامل و رئیس هیات مدیره  دارنده ۰۵/ ۷۴ درصد سهام 

علیرضا نجمی پور دارنده  ۰/۱ درصد سهام 
شایان محمدی عضو هیات مدیره دارنده ۵ درصد سهام 

بصیرت موسوی زاهد دارنده  ۲ درصد سهام 
مهشاد محمدی دارنده  ۲ درصد سهام                                               

استان

مرجع تایید کننده -  مصطفی محمدی -  مدیر عامل و رئیس هیات مدیره

 رییس اداره بهزیستی کاشان:

6000 معلول شناسایی شده زیر 
پوشش بهزیستی کاشان است

رییس اداره بهزیستی کاشــان ضمن اشاره به فعالیت 
۵ مرکز شــبانه روزی غیردولتی تحت نظــارت نظارت 
بهزیستی در کاشــان گفت: ۶۰۰۰ معلول شناسایی شده 

زیر پوشش بهزیستی کاشان است.
ام البنیــن متقی نژاد در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در 
کاشان، با بیان اینکه شــش هزار معلول تحت پوشش 
بهزیســتی شهرســتان کاشــان اســت، اظهار داشت: 
بهزیســتی شهرســتان کاشــان تنها نهادی است که به 

معلولان خدمت ارائه می کند.
وی در بیان خدمات ارائه شــده به معلولان، افزود: این 
خدمات شــامل توانبخشــی به معلولان داخل منزل و 
خارج از منزل در مراکز دولتی و غیردولتی است و تمامی 
مراکزی که در استان و کشــور نمونه آن وجود دارد، در 

کاشان با کمک خیران تاسیس شده است.
رییس اداره بهزیستی شهرستان کاشــان با بیان اینکه 
تعدادد معلولان تحت پوشش جزو معلولان شناسایی 
شده در این شهرستان هســتند، ابراز داشت: خدمات 
مختلفی به معلولان ارائه می شــود کــه پرداخت کمک  
هزینــه نگهداری در منــزل، مســاعدت در هزینه های 

بستری از جمله آن ها است.
وی با بیان اینکه شهرستان کاشان با بیان اینکه کاشان 
۱۱ مرکز روزانه غیردولتی تحت نظارت بهزیســتی و پنج 
مرکز شــبانه روزی تحت نظارت دارد، گفــت: در مراکز 
شــبانه روزی به ســالمندان، بیماران اعصــاب و روان، 

معلولان ذهنی و ... است.
متقی نژاد بــا بیــان اینکه بــه ازای هر معلــول دارای 
سرپرست به مرکز شبانه روزی نفری سه میلیون و ۷۰۰ 
پرداخت می کند، تصریح کرد: برای معلول مجهول الهویه 
نیز به مرکز شبانه روزی نفری چهار میلیون و ۷۰۰ به این 
مراکز پرداخت می شود.وی از اجرای طرح قاصدک در 
کاشان توسط اداره بهزیستی این شهرستان خبر داد و 
تاکید کرد: بیش از ۹۰۰ خدمت با اجرای طرح قاصدک 
انجام می شود که غربالگری گفتار، کارشناسی تغذیه و 
سلامت روان، مشــاوره فردی و خانوادگی، مددکاری، 

اوپتومتریست و غیره بخشی از این خدمات است.



مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 
از شناســایی بالغ بر ١١ هزار تغییر کاربری اراضی 
کشاورزی در این استان در یک سال اخیر خبر داد.

محمدتقی فرهادی در گفت و گو بــا خبرنگار ایرنا 
اظهار داشــت: مســاحت هر یک از موارد اراضی 
تغییر یافته متفاوت است اما بیشتر آن به ساخت 
و احداث دیوار مربوط می شود؛ اما به طور متوسط 

هر یک از این موارد تغییر کاربری شده هزار تا هزار 
و ۵٠٠ متر مربع است.

مدیر امور اراضی سازمان جهاد کشاورزی اصفهان 
ادامه داد: بسیاری از کاربری ها در مقیاس کوچک 
انجام می شود برای مثال ساخت یک اتاق ۲۰ تا ۵۰ 
متری در یک محدوده زمین کشاورزی و دیوار دور 
آن محدوده قابل توجهی از تغییــر کاربری ها را به 

خود اختصاص داده است.
فرهادی تصریح کرد: اراضی کشاورزی با استفاده 
از سامانه پایش و با استفاده از رصد ماهواره ای در 
این استان از جمله اولویت های ما به شمار می رود.

وی گفت: در ۶ ماه نخست امســال بالغ بر ٢ هزار 

و ٢٠٠ مورد اجــرای تبصره ۲ قانــون حفظ اراضی 
در اســتان انجام و به جلوگیــری از تغییر کاربری 

منجر شد.
به گزارش ایرنا، بر مبنای آمــار موجود، از مجموع 
۱۸ میلیون و ۷۰۰ هزار هکتار زمین های کشاورزی 
کشــور تاکنون بالغ بر ۵۰ درصد اراضی رفع تداخل 

شده است.
تولید ســالانه محصولات زراعی اســتان اصفهان 
در شــرایط عادی حدود ۴.۶ میلیون تن و مجموع 
اراضی باغی استان نیز حدود ۸۵ هزار هکتار است 
و مجموع تولید باغی و گلخانه ای در شرایط عادی 

حدود ۸۸۶ هزار تن برآورد می شود.

 در یک سال اخیر؛

١١ هزار تغییر کاربری در اراضی کشاورزی اصفهان شناسایی شد

خبر روز

مقام قضایی اصفهان:

تصویب برخی قوانین به آب های زیرزمینی کشور لطمه زده است
معاون قضایی رییس دادگستری اســتان اصفهان گفت: تصویب برخی قوانین در سال های اخیر، 
لطمات زیادی به وضعیت آب های زیر زمینی و حقوق عمومی مردم وارد کرده است.محمد نوریان در 
میز مسائل استان با موضوع »مدیریت بحران + مدیریت آب« که به مناسبت »هفته پژوهش« در 
دانشگاه صنعتی اصفهان برگزار شد، افزود: قانونگذاری و عدم اجرای قانون یکی از معضلات امروز 
کشور ماست ضمن اینکه بسیاری از قوانین ما هم خوب نیست.وی با بیان اینکه در صورت نبود قانون 
خوب با مشکلات زیادی مواجه خواهیم شد، اضافه کرد: در سال های گذشته دولت بر اساس قانون 
به همه چاه هایی که بدون مجوز وزارت نیرو حفر شــده بودند، مجوز داد و امروز در بعضی پرونده ها 
شاهدیم که چاه های عمیق ۲۵۰ متری در دولت آباد و اطراف اصفهان حفر شده است.به گفته وی، بر 
اســاس قانون وصول درآمدهای دولت به وزارت نیرو اجازه داده شده است که در مناطق ممنوعه به 
منظور تامین نیاز آشامیدنی، بهداشت و کشاورزی به مردم اجازه حفر چاه داده شود.معاون قضایی 
رییس دادگستری اصفهان بیان کرد: ضربه سوم به آب های زیرزمینی با تصویب قانون تعیین تکلیف 
چاه های بدون پروانه در سال ۱۳۸۹ زده و ظرف ۲ سال به افراد دارای چاه های بدون پروانه مجوز داده 
شد و اینگونه بخشــش ها لطمات زیادی به حقوق عمومی می زند.وی گفت: تک تک شهروندان در 
مسائل عمومی، محیط زیست، آب و ثروت های عمومی)بیت المال( سهم دارند و هیچ کدام از مردم به 
قانونگذار این اجازه را نداده اند که سهم آنها را ببخشد تا عده معدودی از منافع آن استفاده کنند.نوریان، 
نبود نگرش سیستمی به موضوع آب های زیرزمینی، سیاستگذاری ناکارآمد و وضع قوانین نادرست را 
سه عامل اصلی به وجود آورنده وضعیت بحرانی امروز آب های زیر زمینی اعلام کرد.وی با بیان اینکه 
آب در زمره انفال و ثروت های عمومی است، خاطرنشان کرد: در گذشته نگاه قانونگذار در قانون مدنی 
به مباحث آب، از جنبه مالکیت خصوصی بود و برای هر کس این امکان وجود داشت که با حفر چاه از 
آن استفاده کند؛ اما در سال های بعد با حفر چاه های نیمه عمیق، حجم استفاده از آب افزایش یافت 
و دخالت دولت در امور آب بیشتر شد.معاون قضایی رییس دادگستری استان اصفهان با بیان اینکه 
با ورود دولت به این عرصه، نگاه از مالکیت خصوصی به ســمت مالکیت عمومی رفت، اضافه کرد: 
کوه ها، دریاها و جنگل ها هم بر اساس اصل ۴۵ قانون اساسی جزو انفال و اموال عمومی است اما 
بدلیل مدیریت نادرست در ۵۰ سال گذشته کوه خواری، دریاخواری و جنگل خواری زیادی انجام شده 
و لطمات زیادی به این عرصه ها وارد آمده است.نوریان تصریح کرد: وضعیت امروز آب های زیرزمینی 
در اصفهان و کشور به مراتب بدتر از آب های سطحی است و آثار و شواهد آن در زمینه فرونشست زمین، 
قابل مشاهده است.وی با اشاره به اینکه برخی جرم ها با مجازات همخوانی ندارد، بیان کرد: قانونگذار 
باید این قانون را اصلاح و برای اینگونه جرم ها، مجازاتی تعیین کند که جنبه بازدارندگی داشته باشد.

به گفته وی، بر اساس قانون تعیین تکلیف چاه های بدون پروانه باید دستگاه های حفاری غیرمجاز 
توقیف شــود؛ اما به دلیل اینکه در قانون مشخص نشده است که این دســتگاه ها تا چه زمانی باید 
توقیف شود، همچنان تولید و با قیمت بالایی به فروش می رسد.نوریان با بیان اینکه بر اساس مصوبه 
شورایعالی آب نباید بارگذاری جدیدی بر روی زاینده رود انجام شود، گفت: این شورا بعنوان مهم ترین 
رکن تصمیم گیری در حوزه آب کشــور مصوبات متعددی در زمینه زاینده رود دارد و بر اساس یکی از 
مصوباتش تا زمانی که منابع جدید آبی تامین نشده است، نباید بارگذاری جدیدی بر روی این رودخانه 
انجام شود؛ اما بازهم بارگذاری جدید با عنوان و اسم دیگری بر روی زاینده رود صورت می گیرد.معاون 
قضایی رییس دادگستری اصفهان با اشاره به اینکه کمیسیون آب های زیرزمینی استان بر اساس 
شکایت مردم و سازمان های مردم نهاد، در این زمینه رای صادر کرده و موضوع در دستگاه قضایی در 
حال پیگیریست، خاطرنشــان کرد: قانونگذاران، وظیفه نظارت بر اجرای قانون را هم دارند و قوانین 
خوبی هم در کشور وجود دارد؛ اما به درستی اجرا نمی شود.به گزارش ایرنا، نشست بررسی مسائل 
استان با عنوان »مدیریت بحران+مدیریت آب« در استان به مناسبت »هفته پژوهش« در دانشگاه 
صنعتی اصفهان برگزار شد.وضعیت کم آبی در اصفهان به یکی از مشکلات اساسی این استان تبدیل  

شده تا جایی که تامین آب آشامیدنی نیز با اختلال روبه رو شده است.

دیدگاه روز

رییس کل دادگستری استان اصفهان گفت: تلاش های دستگاه قضایی استان در هشت ماهه اول سال ۱۴۰۲ در قالب ستاد اقتصاد مقاومتی منجر به احیای ۲۰ 
واحد تولیدی در آستانه تعطیلی و حفظ ۲۲ هزار و ۱۴ شغل در سطح استان شد.حجت الاسلام اسدا... جعفری، رییس کل دادگستری استان اصفهان در نشست 
ستاد پیگیری اجرای سیاست های کلی اقتصاد مقاومتی قوه قضاییه در دادگستری از فعالیت مستمر دبیرخانه ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی 
استان خبر داد و اظهار داشت: با تلاش مستمر دادستان مرکز استان به عنوان دبیر ستاد اقتصاد مقاومتی و دیگر اعضا، در کنار جلسات منظم، جلسات کارگروه های 
مختلف نیز به شکل مستمر برگزار می شود.وی افزود: از ابتدای ســال جاری تا پایان آبان ماه تعداد ۲۳۲ مورد بازدید از واحدهای تولیدی سطح استان در قالب 
ستاد اقتصاد مقاومتی صورت پذیرفته که ۲۸ مورد مربوط به مرکز استان بوده است.جعفری از احیای ۲۰ واحد تولیدی در معرض تعطیلی با پیگیری های دستگاه 
قضایی خبر داد و گفت: تلاش های دســتگاه قضایی استان در هشت ماهه اول سال ۱۴۰۲ در قالب ســتاد اقتصاد مقاومتی، با در جریان بودن ۱۱۳ فقره پرونده، 
منجر به احیای ۲۰ واحد تولیدی در آستانه تعطیلی و حفظ ۲۲ هزار و ۱۴ شغل در سطح استان شد.رییس کل دادگستری استان اصفهان از مساعدت و مشارکت 
استانداری، فرمانداری ها و مسئولان محلی در مسیر رفع مشکلات واحدهای تولیدی استان تقدیر به عمل آورد.گفتنی است؛ در این نشست ستاد اقتصاد مقاومتی 

دادگستری استان، سه پرونده مربوط به دو شرکت تولیدی و یک شرکت دانش بنیان مورد رسیدگی قرار گرفت و دستوراتی در راستای رفع موانع، صادر شد.

 احیای ۲۰ واحد تولیدی در آستانه تعطیلی در اصفهان

کاهش ۱۲ درصدی 
بارندگی ها در کشور؛ 
پیش بینی ها از پاییز 
پربارش محقق نشد

وضعیت بارش ها در کشور با گذشت 
۷۳ روز از ســال آبی جاری )ابتدای 
مهــر ۱۴۰۲ تا آخر شــهریور ۱۴۰۳( 
همچنان مطلوب ارزیابی نمی شود. 

عکس خبر

 همکاری ژاپنی ها برای 
مقابله با اثرات خشکسالی 

در جرقویه اصفهان
پروژه مقابله با اثرات ســوء خشکســالی با 
مشارکت مردم کشور ژاپن با ارائه کمک های 
معیشتی و سلامت در ســه استان اصفهان، 
کرمان و هرمزگان در حال اجراســت که در 

اصفهان جرقویه پایلوت شده است.
به گــزارش خبرگــزاری فــارس از اصفهان، 
پروژه مقابله با اثرات ســوء خشکســالی با 
مشارکت مردم کشور ژاپن با ارائه کمک های 
معیشتی و سلامت در ســه استان اصفهان، 
کرمــان و هرمــزگان در حال اجراســت در 
استان اصفهان، شهرســتان جرقویه پایلوت 
انتخاب شده اســت.در این طرح، مناطقی 
که بر اثر خشکسالی خیلی آسیب دیده اند، 
شناســایی و دوره ها و کلاس های آموزشی 
براســاس توانایی های افــراد و ظرفیت ها 
برگزار می شود. در این دوره ها، اینکه چگونه 
بدون وابستگی به آب و کشــاورزی، درآمد 
داشته باشند، آموزش داده می شود.محسن 
ریاحی، فرماندار جرقویه در حاشــیه اجرای 
طرح مقابلــه با اثرات سوءخشکســالی در 
دهســتان رامشــه با بیان اینکه این پروژه 
حدود یک سال است در شهرستان جرقویه 
اجرا می شــود، اظهار داشت: این شهرستان 
به خصوص در بخش علیــا در ۴ دهه اخیر 
خسارات و زیان های زیادی بر اثر خشکسالی 

متحمل شده است.
وی با اشاره به اینکه اجرای این طرح بسیار 
خوب و موثر است و می توان با برنامه ریزی 
دقیق، از آســیب های اجتماعــی احتمالی 
جلوگیری کرد، گفت: یکــی از اهداف اجرای 
این طرح شناسایی توانایی ها و ظرفیت افراد 
منطقه است که استفاده از این توانمندی ها 
باعث ایجاد شغل و رونق اقتصادی، اجتماعی 
و فرهنگی می شود.ریاحی تصریح کرد: یکی 
از مهم ترین آســیب های اثرات خشکسالی 
مهاجرت مردم است که اولین اثر منفی این 
اقدام حاشیه نشــینی و مشکلات عدیده ای 

است که پس از آن به وجود می آید.
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وقتی وزارت نیرو نگران  آلودگی هوا می شود؛ اما برای پایتخت!

اینجا اصفهان؛ ما، در مرز خفگی!
عزیزدردانه بودن، خاص بودن، نورچشمی بودن مگر چه شکلی است؟ اگر قرار بود به شکل  

یک شهر باشــد، حتما همین »تهران« بود! همین تهران که تمام ســال در کانون توجهات 
تمام مسئولان قراردارد و همه مواظب اند مبادا تَرَکی بر  خطِ خیالِ عزیزش بنشیند و خاطرش مکدر شود اما 
در سوی مقابل، »اصفهان« شبیه همان بچه ناخواسته و زیادی اســت که ازقضا از همه دلسوزتر و معین تر و 
مهربان تر است؛ اما صدایش شنیده نشــده و دردش هیچ وقت دیده نمی شود! می دانند اصفهان همیشه 
هست و همیشه می تواند هرطور شد گلیم خود را از آب بیرون بکشــد، پس کاری به کارش ندارند حتی حالا 
که دیگر تاب و توانی برای روی پا ایســتادن ندارد. » دارد خفه می شود« و سال هاست صدایش درآمده اما 

یاریگری نمی بیند. 
دیروز وزارت نیرو بیانیه داد که نشــانی غلط به مردم ندهید و آلودگی هوای »تهران« ربطی به مازوت ندارد. 
می بینید؟ باز هم پای تهران وسط اســت که بالاخره واکنشــی از وزارت نیرو دیدیم و از قضا لابه لای بیانیه 

بلندبالایش اسمی هم از اصفهان بی نوا به میان آمد! 
این را هم مدیون »سوده نجفی« و »مهدی پیرهادی« )اعضای شورای اسلامی شهر تهران( هستیم که طی 
روزهای گذشــته با اظهار نظر درباره مصرف سوخت مازوت در نیروگاه های شــهر تهران، توجهات را در زمینه 
منابع آلودگی هوای تهران به سمت نیروگاه ها جلب کردند و باعث شدند تا وزارت نیرو گلایه مند شود که چرا 

توپ را در زمین ما می اندازید؟

کسی بیجا می کند در تهران مازوت بسوزاند!
الغرض وزارتخانه که شاکی شده، گفته »آدرس غلط به مردم ندهید«. ادامه اش را به نقل از »ایمنا« بخوانید: 
»هر سال با فرارســیدن فصل ســرد ســال، موضوع آلودگی هوا و منابع موثر در این پدیده مورد توجه قرار 
می گیرد. در این بین برخی اظهارنظرهای غیرکارشناســی سبب می شــود تا نه تنها افکار عمومی و رسانه از 
منابع اصلی آلودگی به ویژه در کلان شــهرها منحرف شــود، بلکه مطالبی مورد اشــاره قرار گیرد که اساسا با 

واقعیت هم خوانی ندارد.
این مواضع در حالی بیان می شود که از ســویی از بین ۱۴۱ نیروگاه بزرگ کشــور، تنها ۱۶ نیروگاه قابلیت و 
امکان مصرف ســوخت مازوت دارند و از ســوی دیگر هیچ کدام از نیروگاه های فعال استان تهران مازوت 

مصرف نمی کنند.
آن طور که »مصطفی رجبی مشــهدی« سخنگوی صنعت برق کشــور و نیز دیگر مسئولان ارشد صنعت برق 
کشور بیان می کنند، در تهران برای تامین برق هیچ نیروگاهی مازوت مصرف نمی کند، همچنین در کل کشور 
فقط ۱۶ نیروگاه بخاری وجود دارد و بقیه نیروگاه ها گازی و سیکل ترکیبی هستند که امکان مصرف مازوت 
را ندارند. از بین این ۱۶ نیروگاه نیز مخزن ســوخت دو نیروگاه بعثت و اصفهان سال هاست پلمب شده و از 

دسترس استفاده خارج است.
توضیح بیشتر اینکه نیروگاه های موجود در استان تهران شــامل نیروگاه های طرشت، بعثت و ری هر سه از 
سوخت گاز استفاده می کنند و نیروگاه های دیگر شامل شهدای پاکدشت و پرند نیز به دلیل ماهیت سیکل 

ترکیبی امکان مصرف مازوت ندارند.
در مورد نیروگاه طرشت نکته اینکه این نیروگاه بیش از ۴۰ سال است که هیچ مازوتی را در خود جای نداده 
و حتی بخش مازوت سوز این نیروگاه نیز به زمین فوتبال تبدیل شــده است. ضمن اینکه این نیروگاه همه 
ساله و در فصول سرد به دلیل افت فشار گاز و قرار گرفتن نیروگاه در منطقه شهری از مدار خارج و وارد دوره 

تعمیرات می شود.واحد مازوت نیروگاه برق بعثت نیز سال هاست به دلیل محدودیت های زیست محیطی 
به طور کامل پلمب شده است و این نیروگاه گاز طبیعی مصرف می کند. با این توضیح که مصرف گاز نیروگاه 
بعثت به صورت تقریبی یک میلیون و ۶۰۰ متر مکعب در شبانه روز است و هر زمان که فشار گاز افت کند، تولید 

کاهش می یابد و به هیچ عنوان از سوخت دوم در این نیروگاه استفاده نمی شود.
نیروگاه شهدای پاکدشت نیز که بزرگ ترین نیروگاه ســیکل ترکیبی محسوب می شود، از سال ۱۳۸۲ وارد 
چرخه بهره برداری شد و در قالب دو فاز ابتدا فاز گازی و در مرحله دوم به صورت سیکل ترکیبی تا کنون مورد 
بهره برداری قرار گرفته است. در خصوص سوخت مصرفی این نیروگاه باید گفت سوخت اصلی این نیروگاه 
مطابق مدارک سازنده سوخت گاز طبیعی است و از ســوخت گازوییل در صورت نیاز به عنوان سوخت دوم 
و کمکی استفاده می شــود. همچنین نیروگاه پرند نیز که یکی از نیروگاه های گازی استان تهران با ظرفیت 
تولید ۱۵۲۶ مگاوات است از سوخت گاز برای تولید برق اســتفاده می کند و سوخت مازوت در این نیروگاه 
نیز اســتفاده نمی شــود. در نهایت نیروگاه ری که یکی از قدیمی ترین نیروگاه ها شناخته می شود، طراحی 
واحدهای تولیدی آن به گونه ای است که به هیچ عنوان قابلیت استفاده از سوخت مازوت را ندارند، سوخت 
اول و اصلی این نیروگاه گاز طبیعی بوده و تنها سوخت جایگزین دراین نیروگاه سوخت مایع گازوییل است 
که در مواقع تخصیص نیافتن سهمیه گاز، این مجموعه برای تامین برق مورد نیاز شبکه از سوخت جایگزین 
یعنی گازوئیل استفاده خواهد کرد؛ در عین حال به دلیل اینکه استفاده از سوخت مایع گازوییل آثار مخرب 

بیشتری روی تجهیزات توربین خواهد داشت، هرگز در اولویت مصرف نیست.
مستند به اطلاعات فوق که قابل راستی آزمایی است، مشــاهده می شود که نه تنها هیچ کدام از نیروگاه های 
استان تهران مصرف مازوت ندارند، بلکه از میان ۱۴۱ نیروگاه بزرگ کل کشــور نیز تنها ۱۶ نیروگاه از مازوت 

برای تولید انرژی برق استفاده می کنند.
با این تفاســیر به نظر می رســد آنچه تهران در حوزه آلودگی هوای در حال حاضر با آن درگیر است، کاهش 

ضریب تخلیه آلودگی هوای تهران به دلیل ســرد شــدن هوا، افزایش تعداد خودرو و بازنشســته نشــدن 
خودروهای فرسوده و در نتیجه افزایش مصرف بنزین است.

این موضوع از آن جهت مورد تاکید قرار می گیرد که بر اســاس بسیاری از آمار و اطلاعات مستند سهم منابع 
متحرک در آلودگی هوای تهران بیش از ۸۰ درصد اســت و این در حالی است که در بخش منابع ثابت، سهم 
نیروگاه ها از کل آلایندگی شهر تهران تنها ۳.۸ درصد است. به عنوان نمونه در این خصوص پیش تر »مرضیه 
حصاری« مدیرکل دفتر حمل ونقل عمومی و ترافیک شهری ســازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور از 
سهم ۷۵ تا ۸۰ درصدی منابع متحرک یا وســایل نقلیه در آلایندگی کلان شهر تهران خبر داده بود. همچنین 
»پرویز سروری«، رییس شورای عالی استان ها نیز ضمن رد مصرف مازوت در نیروگاه های تهران به رسانه ها 
گفته بود: بیش از ۸۰ درصد سهم آلایندگی شهر تهران مربوط به منابع آلاینده متحرک است. بر این اساس 
به نظر می رسد طرح برخی مطالب غیرکارشناسی و غیرمستند در مورد مصرف مازوت در نیروگاه های تهران 
تنها ارائه یک نشانی غلط در مورد منابع آلاینده های جوی شهر تهران است که نه تنها زمینه حل مشکل بزرگ 

موجود را فراهم نمی کند، بلکه موجب انحراف اذهان و تشدید مشکلات خواهد شد.«

اصفهان؛ »همیشه استثنا«یی که قربانی می شود!
به نظر می رسد یکی از آن ۱۶ نیروگاه  مورد اشاره وزارت نیرو همین نیروگاه شهید منتظری اصفهان باشد. 

چندروز قبل بــود که مدیــرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان بــه صراحت و بدون تعــارف، عدم 
اســتفاده از مازوت در نیروگاه شــهید منتظری اصفهان را منوط به استانداردســازی و تامین ســوخت از 
 سوی شــرکت گاز دانست و گفت:»ســوخت نیروگاه شــهید منتظری تامین شــود تا مجبور به استفاده از 

مازوت نشویم.«
خبرگزاری »مهر« می نویسد: دی ماه ۱۴۰۰ بود که پلمب مشعل های مازوت سوز نیروگاه حرارتی شهید محمد 
منتظری در مجاورت شهر اصفهان و شاهین شهر به رغم مخالفت های مسئولان استان با مصوبه شورای عالی 
امنیت ملی شکسته شد و این نیروگاه در میان تاییدها و تکذیب ها در مدت نزدیک به دو ماه از نفت کوره به 
عنوان سوخت استفاده کرد. هرچند مشعل های مازوت سوز نیروگاه منتظری از سال ۱۳۹۳ تا ۱۳۹۶ به مرور 
با حکم قضایی خاموش شــده بود؛ اما از سال ۹۸ موضوع فک پلمب مشــعل های این نیروگاه در ماه های 
سرد سال همواره مطرح می شد و در نهایت ســال ۱۴۰۰ با یک مصوبه، بدون رعایت حداقل الزامات زیست 
محیطی و انجام فیلتراســیون خروجی ها، پلمب برداشته شــد.پس از خارج شدن موضوع مازوت سوزی 
در اصفهان از قالب محرمانه و عیان شدن فاجعه ای که در کمین سلامتی مردم این استان است، مسئولان 
استانی هم کمی جسارت به خرج داده و به صورت آشکارا در این باره موضع گرفتند هرچند این موضع گیری 
ها هم تاکنون ثمری نداشته است. کمتر از یک ماه قبل بود که مرتضوی استاندار اصفهان از پالایشگاه شهید 
منتظری بازدید کرد و در حاشیه این بازدید به خبرنگاران گفت: » امسال اجازه مازوت سوزی به نیروگاه شهید 
منتظری اصفهان داده نمی شود، در راستای کاهش آلودگی هوای اصفهان بهبود فرآیند نیروگاه و جابه جایی 

مکانی نیروگاه باید در دستور کار قرار گیرد.«
مرتضوی ابراز امیــدواری کرد کــه »بتوانند پلمبی که روی مشــعل های مازوت ســوز نیروگاه زده شــده 
 را تا پایان حفــظ کننــد.« و این یعنــی ممکن اســت نتوانند ایــن کار را بکننــد و قبلا هم تجربــه اش را 
داشته ایم که ســنگر همه مقاومت ها و مخالفت های درون اســتانی با مازوت سوزی، با یک مصوبه برون 

استانی شکسته شد!
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 چشم بادامی ها، هدف تازه جاه طلبی های گردشگرانه بن سلمان؛

عربستان سراغ چینی ها رفت

سازمان گردشگری عربستان سعودی، بزرگ ترین کمپین سفر خود را در 
چین با عنوان »سفر اکتشافی به عربستان را آغاز کنید« راه اندازی کرد.

به گزارش ایسنا، چینی ها در کنار آمریکایی ها لقب پرخرج ترین گردشگران 
دنیا را دارند و یکی از پرجمعیت ترین بازارهای گردشــگری جهان به شمار 
می آیند. تا پیش از همه گیری کرونا و در ســال ۲۰۱۹ حدود ۱۵۵ میلیون 
چینی به خارج از این کشور سفر کرده بودند، درحالی که بیش از ۲۵۵ میلیارد 
دلار در خارج از مرزهای این کشــور خرج کرده بودند.عربستان که درحال 
اجرای برنامه های بلندپروازانه چشم انداز ۲۰۳۰ با هدف جذب ۱۵۰ میلیون 
گردشگر است، اکنون سراغ بازار گردشــگری چین رفته است. این کشور 
در کمپینی که در شانگهای و دیگر شهرهای چین راه انداخته، بیش از ۴۰۰ 
شریک تجاری و تأثیرگذاران رسانه ای را به مشارکت گرفته و سفر اکتشافی 
به عربســتان را پیشــنهاد کرده اســت.در این کمپین به مدت یک هفته، 
فرهنگ، میراث و طبیعت عربستان در اسکله شانگهای به نمایش گذاشته 
شد. این رویداد بنابر گزارش رسانه های چین، بیش از ۸۰ هزار بازدیدکننده 
داشت.افزون بر این کمپین و نمایشــگاه در بندر شانگهای، مجموعه ای از 
فیلم های عربستان در تلویزیون ملی و پلتفرم های دیجیتالی بزرگ چینی 
مانند Ctrip، Huawei  Mafengwo و Tencent پخش شــد. بیش از 
۵۰۰ میلیون شهروند چینی مخاطب این پلتفرم ها هستند و این فیلم ها با 
هدف جذب و ارتباط با مخاطب چینی منتشر شدند، درحالی که مسافران 
را به صورت دیجیتالی قادر می سازند به صورت مجازی برخی جاذبه های 
عربستان، مانند چادرهای بادیه نشین ســنتی، کاروان های شتر، آسمان 

شب، مکان های تاریخی مانند دیریه و ماجراجویی در AlUla و دریای سرخ 
را تجربه کنند.فهد حمیدالدین،مدیرعامل ســازمان گردشگری عربستان 
سعودی، چین را بازار اســتراتژیک و کلیدی در گردشگری دانسته و گفته 
است: این کمپین با استقبال نزدیک به ۱۰۰ هزار بازدیدکننده چینی مواجه 
شده است. عربستان سعودی قصد دارد تا سال ۲۰۳۰ سالانه پذیرای پنج 
میلیون مسافر از چین باشد. کمپین فعلی که به عنوان بزرگ ترین کمپین 
تاریخ عربستان توصیف می شود، به دنبال تقویت این تلاش ها و حفظ رشد 
سریع گردشگری است.الحسن الدباغ، رییس بازارهای آسیا و اقیانوسیه در 
سازمان گردشگری عربستان نیز بر مشارکت رو به رشد با چین تاکید کرد و از 
تلاش عربستان برای تسهیل خدمات ویزا برای گردشگران چینی به عنوان 
مقصد مورد تاکید عربستان خبر داد.مقامات عربستانی همچنین گفته اند 
این کمپین به موفقیت اولیه دست یافته اســت؛ چرا که رزورها از چین با 
افزایش شگفت انگیز ۲۷۷ درصدی مواجه شده است.عربستان که طبق 
گزارش سازمان تجارت جهانی در سال ۲۰۲۲ رتبه دوم سریع ترین کشورهای 
جهان در رشد گردشگری را داشت، برای رسیدن به ۱۵۰ میلیون بازدیدکننده 
از این کشور تا سال ۲۰۳۰ و توقف وابستگی به نفت، رقابت شدیدی را برای 
کسب میزبانی رویدادهای ورزشی و فرهنگی آغاز کرده است. این کشور 
به تازگی موفق شده است در رقابت با کره جنوبی و ایتالیا، حق میزبانی از 
اکسپو ۲۰۳۰ را به دست آورد، درحالی که میزبان بازی های زمستانی آسیایی 
۲۰۲۹ و جام جهانی فوتبال ۲۰۳۴ است و به مقصدی ثابت برای برگزاری 

مسابقات فرمول یک و گلف تبدیل شده است.

 

 شناسایی و حذف نقاط بی دفاع شهری در تخت فولاد
مدیر مجموعه تاریخی،فرهنگی و مذهبی تخت فولاد از شناسایی و حذف ۱۴ نقطه بی دفاع شهری در 
تخت فولاد به عنوان یکی از اقدامات پیشــگیرانه در کاهش جرم و همچنین ایمن سازی و امن سازی 
محیط تخت فولاد خبر داد.ابراهیم عمرانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا از شناسایی و حذف ۱۴ نقطه بی 
دفاع شهری در تخت فولاد به عنوان یکی از اقدامات پیشگیرانه در کاهش جرم و همچنین ایمن سازی و 
امن سازی محیط تخت فولاد خبر داد و اظهار کرد: ایجاد و بازتولید فضاهای عمومی اجتماع پذیر در تخت 
فولاد و همچنین لزوم خلق محیط های شهری پایدار و امن، شناسایی و حذف نقاط بی دفاع در این پهنه 
شهری یکی از الزامات گردشگرپذیر کردن و تقویت حضور زائران است.وی افزود: با رویکرد ایجاد امنیت و 
ایمنی در محیط تخت فولاد، پس از شناسایی و آگاهی از وضعیت عرصه ها و با برداشت های میدانی و در 
نظر گرفتن ماهیت مکانی و انجام مطالعات و ایده پردازی، راهکارهای اصلاحی و اقدامات بهبودبخش 
ارائه و تصمیم سازی انجام شد.مدیر مجموعه تاریخی، فرهنگی و مذهبی تخت فولاد خاطرنشان کرد: 
مواردی از جمله تقویت روشنایی معابر، تکایا و محیط ها، ایجاد دسترسی و خروج از بن بست کالبدهای 
کنج و گوشه، اصلاح و پیرایش پوشــش گیاهی، تغییر کاربری محیط، کاشت درختان مثمر، برگزاری 
رویدادها و مراســمات، احیای تکیه بان ها، تقویت اقدامات کنترلی از جمله نصب دوربین مداربسته و 
افزایش عوامل انتظامات از جمله اقدامات انجام شده در خصوص حذف نقاط جرم خیز و بی دفاع شهری 
در تخت فولاد است.عمرانی با اشاره به لزوم میزبانی شایسته زائران و گردشگران تخت فولاد ادامه داد: 

بهبود خدمات و کیفیت بخشی محیط از وظایف و ماموریت های این مجموعه به حساب می آید.
 

ماجرای ریزش تزئینات سقف عمارت باغ زرشک چه بود؟ 
در پی انتشار اخباری مبنی بر ریزش تزئینات سقف عمارت باغ زرشــک، مدیر عامل سازمان نوسازی و 
به سازی شهرداری اصفهان توضیحاتی در این باره ارائه داد.محمدعلی ایزدخواستی در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا با اشاره به خبر ریزش بخشی از تزئینات سقف عمارت باغ زرشــک اظهار کرد: حدود سه سال قبل 
بازدیدی از باغ زرشک داشته و مشاهده کردیم که سقف عمارت خیز برداشته و این موضوع نشان دهنده 
آن بود که سازه مشکلی پیدا کرده است.وی با بیان اینکه با ورود به سازمان بررسی ها را آغاز کردیم، افزود: 
سقف عمارت، سقف خرپایی است و متوجه شدیم شاه تیرها آســیب دیده و سقف در وضعیت ناپایدار 
است، بر همین اساس عملیات محاسبه و بررسی طرح سازه ای در دستورکار سازمان قرار گرفت و موضوع 
مقاوم سازی زیر نظر اساتید برجسته مقاوم سازی سازه های ســنتی به طرح رسید.مدیر عامل سازمان 
نوسازی و بهسازی شــهرداری اصفهان با بیان اینکه از ۴ ماه قبل مقاوم ســازی سازه ای سقف به وسیله 
سازه های فلزی آغاز شد، تصریح کرد: در حال حاضر شاهد ریزش تزئینات سقف بودیم زیرا چسبندگی 
خود را از دست داد و از سه سال قبل امکان ریزش تزئینات وجود داشت، از سمتی اگر ریخته هم نمی شد 
در پایان مرمت به دلیل ناپایداری باید قسمت هایی که بیشترین خیز را برداشته بود از سقف جدا می کردیم 
زیرا خطر ریزش گچ بری ها در زمان بهره برداری وجود داشت.ایزدخواستی یادآور شد: تزئینات حدود ۱٠ سال 
قبل نیز ریزش داشته و مرمت شده بود اما در آن زمان فقط مرمت تزئینات انجام شده و تزئیناتی که ریخته 
شده نیز همان هاست و مربوط به دوره تاریخی نیست.وی در خصوص شرایط فعلی عمارت باغ زرشک گفت: 
در حال حاضر عمارت در دست مرمت است یعنی مقداری از عملیات بام باقی مانده و پس از آن تزئینات 

مرمت می شود؛ کارهای سازه ای تا حدود یک ماه آینده به اتمام می رسد؛ اما تزئینات امری زمان بر است.
 

نیمرخ به عمارت سعدی رسید
رییس اداره گردشگری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شــهرداری اصفهان از برگزاری پنجمین 
رویداد گردشگری »نیمرخ« در عمارت سعدی خبر داد.به گزارش خبرگزاری ایمنا و به نقل از اداره ارتباطات 
سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان، علیرضا مساح اظهار کرد: اداره گردشگری سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان پیرو برنامه های گذشته با عنوان »نیمرخ« با محوریت 
بازدید از مکان های کمتر دیده شده اصفهان، پنجمین رویداد را در عمارت تاریخی سعدی برگزار می کند.

اخبار

 رییس اتحادیه صنایع دستی شهرستان اصفهان:
صنایع دستی اصفهان یک مزیت 

رقابتی است
در میان دغدغه ها و چالش های موجود در حوزه زیست محیطی 
و آلودگی هوا که بعضا صنایع بزرگ ایجاد کرده اند، صنایع دستی 
یکی از مواردی اســت که پیوند عمیقی با محیط زیست دارد و 
می تواند در این زمینه نیز کمک کننده باشــد. اگر ما بخواهیم 
یک مزیــت رقابتی بــرای اصفهــان تعریف کنیــم مباحث 
فرهنگی و ازجمله صنایع دســتی بسیاربیشتر از سایر حوزه ها 
از مزیت رقابتی در این خصوص برخوردار اســت.این بخشی 
از صحبت های مجدالدین تاج، رییس اتحادیه صنایع دستی 
شهرســتان اصفهان اســت. وی در گفت وگو با ایسنا و با بیان 
اینکه اصفهان در زمینه صنایع دســتی از دو جایگاه بسیار مهم 
برخوردار اســت، اظهار کرد: از میان ۶۰۲ رسته به ثبت رسیده 
صنایع دستی در یونسکو حدود ۲۰۰ رسته در اصفهان فعال است 
که این موضوع اهمیت بسیاری دارد. ضمن اینکه ایران در رده 
سوم تولید صنایع دستی در جهان قرار دارد و به عبارتی ایران، 
چین و هند ۳ کشور برتر تولیدکننده صنایع دستی در دنیا به شمار 
می روند. به واســطه این عناوین مهم و البته حضور و فعالیت 
هنرمندان ما، دو عنوان شهر جهانی صنایع دستی و شهر خلاق در 
حوزه صنایع دستی به اصفهان اختصاص یافته است.تاج اضافه 
کرد: رتبه ایران در زمینه صادرات صنایع دستی، عدد ۴۸ است و 
کشورهای جنوب شرق آسیا که به لحاظ رده تولید از ایران بسیار 
عقب تر و به چند رشته محدود هستند در حوزه صادرات از کشور 
ما پیشی گرفته اند.وی همچنین از مهاجرت گسترده هنرمندان 
صنایع دستی نیز ابراز تاسف کرد و گفت: کشورهای مختلف با 
ارائه تسهیلات بسیارخوب به هنرمندان صنایع دستی، در حال 
جذب آن ها به کشورهای خود و آموزش صنایع دستی از طریق 
هنرمندان ما به شهروندان شــان هستند. بخشی از این اتفاق 
به دلیل ساختارهای موجود است؛ یعنی نگاه ما باید به سمت 
اقتصاد هنر باشــد و بتوانیم برای هنرمند ارزش آفرینی ایجاد 
کرده و از آن ها در حوزه های مختلف حمایت کنیم.تاج سپس 
مهم ترین چالش هایی که هنرمندان صنایع دســتی با آن ها 
مواجه هستند را چنین برشمرد: اولین و بزرگ ترین چالش ما 
در حوزه صنایع دستی، بیمه هنرمندان است که متاسفانه از سال 
۱۳۹۳ قطع شده و مسئولان مربوطه می گویند بودجه کافی در 
این خصوص ندارد. این در حالی  است که بیمه یکی از مواردی 
است که می تواند خاطر هنرمندان را آسوده کند تا بتوانند به خلق 
ارزش بپردازند، چراکه اگر هنرمند دغدغه نیازهای اولیه را داشته 

باشد اصلا نمی تواند به تولید آثار فاخر فکر کند.
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مفاد آراء

مفادآراصادره از هيات قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند 
رسمی مستقردرثبت نایين

دراجرای ماده یک قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
وبر حســب ماده 3قانون مذکور  آرا ذیل که از طرف این هيات مبنی برتایيد انتقال عادی 
ویاسهم مفروزی متقاضی صادر گردیده دردونوبت به فاصله 15روزآگهی  می شودتاشخص 
یااشــخاصی که به آرا مذکوراعتراض دارندازتاریخ اولين انتشــارآگهی ظرف مدت دوماه 
اعتراض خودرابه این اداره تسليم نموده ودرمهلت یک ماه ازتاریخ تسليم اعتراض فرصت 
دارندنسبت به تقدیم دادخواست به دادگاه صالحه وارایه گواهی مبنی برطرح دعوی اقدام 
نمایند دراین صورت اقدامات ثبت موکول به ارایه حكم قطعی دادگاه خواهد بود ودرصورت 
انقضامهلت وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد وصدورسند 

مالكيت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
 1- رای شــماره 140260302031000618-1402/7/24 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششدانگ یكدرب باغ به پلاک ثبتی 17408 اصلی 
واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مســاحت ششدانگ 407/15 متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
 2- رای شــماره 140260302031000619-1402/7/24 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتی 17413 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 
 252/80 متر مربــع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقد علی فرخــی حاجی آبادی

 مالک رسمی
 3- رای شــماره 140260302031000620-1402/7/24 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 
17391 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 590 متر 

مربع خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
4- رای شــماره 140260302031000621-1402/7/24 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی و مشجربه 
پلاک ثبتی 17449 اصلی واقع در روســتای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مســاحت 
 ششــدانگ 1112/50 متــر مربع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقــد علی فرخی 

حاجی آبادی مالک رسمی
1402 و رای اصلاحــی  /7 5- رای شــماره 24-140260302031000622/
140260302031000719 - 1402/8/11 آقای علی فرخی فرزند حبيب اله در یک سهم 
مشاع از نه سهم ششــدانگ یک درب خانه به پلاک ثبتی 17330 اصلی واقع در روستای 
حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 132/60 متر مربع خریداری عادی و مع 

الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
 6- رای شــماره 140260302031000623-1402/7/25 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششدانگ یكدرب باغ به پلاک ثبتی 17366 اصلی 
واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مســاحت ششدانگ 508/50 متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
 7- رای شــماره 140260302031000624-1402/7/25 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتی 17452 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 
 793/60 متر مربــع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقد علی فرخــی حاجی آبادی

 مالک رسمی
 8- رای شــماره 140260302031000625-1402/7/25 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتــی 17478 اصلی واقــع در روســتای حاجی آباد بخــش 2 ثبت نایين به مســاحت 
 ششــدانگ 1011/50 متــر مربع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقــد علی فرخی 

حاجی آبادی مالک رسمی
 9- رای شــماره 140260302031000627-1402/7/25 آقــای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتی 17488 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 

1046/75 متر مربع خریداری عادی و مع الواســطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک 
رسمی

10- رای شماره 140260302031000628-1402/7/25 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 17463 
اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 89/80  متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
11- رای شماره 140260302031000629-1402/7/25 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یک سهم مشاع از نه سهم ششدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 17461 
اصلی واقع در روســتای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 103/70 متر 

مربع خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
12- رای شــماره 140260302031000630-1402/7/25 آقای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتی 17422 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 
 1265/15 متــر مربع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقد علی فرخــی حاجی آبادی

 مالک رسمی
13- رای شــماره 140260302031000631-1402/7/26 آقای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یک سهم مشــاع از نه سهم ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک 
ثبتی 17459 اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 
 217/30 متر مربــع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقد علی فرخــی حاجی آبادی

 مالک رسمی
14- رای شماره 140260302031000632-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششدانگ یک درب باغ به پلاک ثبتی 17389 اصلی واقع در 
روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 1180/83 متر مربع خریداری 

عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
15- رای شماره 140260302031000633-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 17443 
اصلی واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 1604 متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
16- رای شماره 140260302031000634-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششدانگ یک درب باغ به پلاک ثبتی 17386 اصلی واقع در 
روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 874/43 متر مربع خریداری 

عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
17- رای شماره 140260302031000635-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 17437 اصلی 
واقع در روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 1925/97 متر مربع 

خریداری عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
18- رای شماره 140260302031000636-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششدانگ یک درب خانه به پلاک ثبتی 17396 اصلی واقع در 
روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 410/98 متر مربع خریداری 

عادی و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
19- رای شــماره 140260302031000637-1402/7/26 آقای علــی فرخی فرزند 
حبيب اله در یكدانگ و نيم مشــاع از ششــدانگ یک قطعه زمين مزروعی به پلاک ثبتی 
17420 اصلی واقع در روســتای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مســاحت ششــدانگ 
 281/43  متر مربــع خریداری عــادی و مع الواســطه از نقد علی فرخــی حاجی آبادی

 مالک رسمی
20- رای شماره 140260302031000638-1402/7/26 آقای علی فرخی فرزند حبيب 
اله در یكدانگ و نيم مشاع از ششدانگ یک درب باغ به پلاک ثبتی 17394 اصلی واقع در 
روستای حاجی آباد بخش 2 ثبت نایين به مساحت ششدانگ 642  متر مربع خریداری عادی 

و مع الواسطه از نقد علی فرخی حاجی آبادی مالک رسمی
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/8/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/9/15

م الف: 1606474 عليرضا راحتی رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان نائين 

مفاد آراء
آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه اجرایي قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 

اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي
برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ســاختمانهاي 
فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي شهرســتان لنجان تصرفات مالكانه و بلامعارض 
متقاضي محرز گردیده است. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شــده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالكيت متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه 
اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک محل تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند مالكيت صادر

 خواهد شد. 
1- راي شماره 140260302015000862 مورخ 1402/08/17 آقای مجيد سليميان ریزی 
فرزند رضا قلی نسبت به شش دانگ یكباب خانه به مساحت 195/72 متر مربع مفروز از پلاک 
107- اصلي واقع در زرین شهر  بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداري شده از مالک 

رسمي ابوالفتح قهرمان
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/15

م الف: 1606480 مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان 
مفاد آراء

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه اجرایي قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالكانه و بلامعارض متقاضي 
محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک محل تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302015000572 مورخ 1402/06/01 آقای ســعيد سعيدی 
ورنامخواستی فرزند ناصر قلی نسبت به ششدانگ یكباب خانه به مساحت 221/94 متر مربع 
مفروز از پلاک 107- اصلي واقع در زرین شهر  بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداري 

شده از مالک رسمي ابوالفتح قهرمان
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/15

م الف: 1606954 مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان 
مفاد آراء

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیين نامه اجرایي قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالكانه و بلامعارض متقاضي 
محرز گردیده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زیر به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک محل تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302015000393 مورخ 1402/05/04 آقــای مهدی بابائيان 

فرزند بهرام نسبت به ششدانگ یكباب خانه به مساحت 251/39 متر مربع مفروز از پلاک 
107- اصلي واقع در زرین شهر  بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خریداري شده از مالک 

رسمي ابوالفتح قهرمان
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/30
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/15

م الف: 1607246 مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان 
تحدید حدود اختصاصی

شــماره نامه : 140285602024009609-1402/09/12 چون تحدید حدود ششدانگ 
یكبابخانه پلاک شماره 4483/5370 واقع در بخش 5 ثبت اصفهان که طبق سوابق و پرونده 
ثبتی به نام اشرف شریفی تشــنيزی فرزند جعفر قلی در جریان ثبت است و عمليات تحدید 
حدود قانونا به عمل نيامده  اینک بنا به دستور قسمت اخير ماده 15 قانون ثبت و طبق تقاضای 
نامبرده تحدید حدود پلاک مرقوم در روز شنبه مورخ 1402/10/09 ساعت 9 صبح در محل 
شروع و به عمل خواهد آمد، لذا به موجب این آگهی به کليه مجاورین اخطار می گردد که در 
روز و ساعت مقرر در این آگهی در محل حضور یابند و اعتراضات مالكين یا مجاورین مطابق 
ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظيم صورت مجلس تحدیدی تا 30 روز پذیرفته خواهد شد. 
تاریخ انتشار: 1402/09/15  م الف: 1616302  شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک 

جنوب اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

شــماره نامه : 140285602024009628-1402/09/12 نظر بــه اینكه به موجب رای 
شماره 140260302024001886 مورخ 1402/5/23 هيات قانون تعيين تكليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ یكباب خانه به مساحت 67/78  متر 
مربع تحت شــماره 776 فرعی از 4786  اصلی مفروز و مجزی شده از اصلی مزبور  واقع در 
بخش 5 ثبت اصفهان در مالكيت آقای ســيروس رحيميان فرزند فریدون مستقر گردید و 
پرونده ثبتی فاقد سابقه تحدید حدود می باشد لذا به استناد تبصره ذیل ماده 13 قانون فوق 
الذکر و  طبق تقاضای مالک تحدید حدود ملک مرقوم در روز شــنبه مورخ 1402/10/09 
ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل خواهد آمد و به موجب این آگهی به کليه مالكين و 
مجاورین اعلام می گردد تا در روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند و اعتراضات مالكين 
و مجاورین مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاریخ تنظيم صورت مجلس تحدید حدود و فقط 
تا 30 روز پذیرفته خواهد شــد و معترض طبق ماده 86  آئين نامه قانــون ثبت باید از تاریخ 
تســليم اعتراض به این اداره، ظرف یكماه دادخواســت خود را به مرجع ذیصلاح قضائی 
تسليم و گواهی تقدیم دادخواســت را اخذ و به این واحد ثبتی ارائه نماید، درغير این صورت 
متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی می تواند به دادگاه  مربوطه مراجعه و گواهی عدم تقدیم 
دادخواست را دریافت و به اداره ثبت تسليم نماید و اداره ثبت بدون توجه به اعتراض عمليات 
 ثبتی را با رعایت مقررات ادامه ميدهد. تاریخ انتشار: 1402/09/15 م الف: 1616597

 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

نظر به اینكه مالكيت عباسقلی شيخ سامانی فرزند پرویز شماره شناسنامه 240 تاریخ تولد 
1330/12/11 صادره از شهرکرد دارای شماره ملی 4622829861 بعنوان مالک شش دانگ 
عرصه و اعيان پلاک ثبتی 2114 فرعی از 15241 اصلی بخش 5 اصفهان با شماره مستند 
مالكيت 12209 تاریخ 1397/12/13 دفترخانه اسناد رسمی شماره 239 شهر اصفهان استان 
اصفهان، موضوع سند مالكيت اصلی بشماره چاپی 946398 سری ب سال 97 با شماره دفتر 
الكترونيكی 139720302027031402 ثبت گردیده است. با ارائه دو برگ استشهاد که به 
شماره 32284 مورخ 1402/08/30 در دفترخانه 14 اصفهان گواهی شده است مدعی است 
سند مالكيت مرقوم در اثر جابجایی مفقود گردیده و اکنون تقاضای صدور سند مالكيت المثنی 
نموده اســت.  لذا به موجب گواهی دفترخانه مرقوم مراتب  به استناد تبصره یک اصلاحی 
ذیل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالكيت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل ســند مالكيت یا سند معامله به این 
اداره تسليم و رسيد اخذ نماید تا مراتب صورتمجلس و اصل سند مالكيت به ارائه کننده سند 
مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد یا در صورت اعتراض اصل سند 
 مالكيت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالكيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. 

م الف: 1616885 مهدی صادقی رئيس ثبت اسناد و املاک منطقه شرق اصفهان



چهارشنبه  15  آذر  1402 /  22  جمادی الاول  1445  /  6  دسامبر    2023 / شماره  3971 
مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان خبر داد:

فرونشست زمین در منطقه گرم آباد بخش وردشت
مدیر کل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: برای پیشگیری از فرونشست زمین در منطقه 
سمیرم، طرح های تعادل بخشی منابع آب با هدف پیشــگیری از آب های زیرزمینی در این مناطق 
اجرایی شده است.منصور شیشه فروش در گفت و گو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: از منطقه گرم آباد بخش 
وردشت در ۶۰ کیلومتری شهر سمیرم گزارش رسید که نشست زمینی و چاله عمیقی ایجاد شده که 
برای منطقه خطراتی دارد.وی افزود: از این منطقه بازدید فنی به عمل آمد و قرار بر این شد که در اسرع 
وقت امور آب شهرستان و دفتر مطالعات آب منطقه ای در خصوص مطالعاتی که قبلا در این بخش 
انجام داده در خصوص افت سطح آب های زیرزمینی، شبکه آبراهه هایی که در سطح منابع زیر زمینی 
وجود دارد، مسیر نقشه ها را بررسی و علت یابی کنند.مدیر کل مدیریت بحران استانداری اصفهان تاکید 
کرد: باید جهت رفع خطر این فرو چاله ای که ایجاد شده اقدام کنند؛ ضمن این که در ۳۵ دشت استان 
اصفهان مطالعات بررسی افت سطح آب های زیر زمینی اتفاق افتاده و از ۳۵ دشت ۲۹ دشت تحت 
تاثیر کاهش آب های زیر زمینی هست که ۱۰ دشت ممنوعه بحرانی است و تحت تاثیر فرو نشست 
قرار دارد.شیشــه فروش عنوان کرد: این منطقه هم باید بررسی شود که علت این فرو چاله چیست 
و اثرات فرونشست زمین هســت یا به علت مســائل دیگری اتفاق افتاده و قرار بر این شد تیم آب 
منطقه ای بررسی کند و جهت رفع خطر و پرسازی آن و پیشگیری مخاطرات اقدام شود.وی در ادامه 
گفت: برای پیشگیری از فرونشست زمین در این منطقه، طرح های تعادل بخشی منابع آب با هدف 
پیشگیری از آب های زیر زمینی در این مناطق اجرایی شده که نصب کنتورهای هوشمند روی چاه ها، 
تعدیل پروانه ها، شناسایی چاه های غیرمجاز در منطقه شهرستان سمیرم و برخورد مناسبی که با آن ها 
انجام دادند و بیش از ۲۰۰ چاه شناسایی و مسدود شده در این چند ساله اجرا و ادامه خواهد داشت.

  

سهم 76 درصدی منابع متحرک در بحران آلودگی اصفهان
مدیرکل مدیریت بحران اصفهان گفت: از آبان ماه گذشته تا امروز حدود یک ماه در اصفهان هوای ناسالم 
داشتیم که از این میزان ۱۳ روز آن، شرایط هوا برای عموم ناســالم بود.منصور شیشه فروش سکون و 
پایداری جوی را یکی از مهم ترین دلایل آلودگی هوای کلان شهر اصفهان دانست و اظهار داشت: از آبان 
ماه گذشته تا امروز حدود یک ماه در اصفهان هوای ناســالم داشتیم که از این میزان ۱۳ روز آن، شرایط 
هوا برای عموم ناسالم بود.وی با اشاره به پدیده »وارونگی هوا« در فصل سرما افزود: با سرد شدن هوا 
شرایط »وارونگی هوا« به وجود می آید و زمانی که این پدیده با پایداری جویی و عدم خودپالایندگی هوا 
همراه می شود، موجب غلظت آلاینده ها و عدم عبور آلودگی از جو خواهد شد و این وضعیت در شهر های 
صنعتی و پرجمعیت بیشتر به وجود می آید.مدیرکل مدیریت بحران اصفهان با بیان اینکه این کلان شهر 
،اخیرا آلوده ترین شهر کشور بود، متذکر شد: با توجه به شرایط خاص جغرافیایی اصفهان، حدود ۷۰ تا 
۸۰ درصد از روز های سال وزش باد موثر برای جابه جا کردن آلاینده ها را نداریم و به همین دلیل آلاینده ها 
در جو اصفهان می مانند.وی با بیان اینکه در نیمه دوم سال صنایع و خودرو ها منشاء اصلی آلودگی هوا 
هستند، گفت: براساس مطالعات انجام شده حدود ۷۶ درصد از شرایط آلودگی در اصفهان، به منابع آلاینده 
متحرک مانند خودرو ها مربوط می شود و مابقی آن توسط صنایع، کارگاه ها و مصرف گاز خانگی به وجود 
می آید. کانون های گرد و غبار یکی دیگر از دلایل آلودگی هوا در اصفهان به شمار می روند و خشکی هوا، 
خشک شدن زاینده رود و مزارع کانون های گرد و غبار را ایجاد می کنند و این وضعیت به شرایط آلایندگی 
هوا در اصفهان اضافه می شود. شیشه فروش با اشــاره به مسئولیت دستگاه های مختلف در خصوص 
کاهش میزان آلایندگی هوا اظهار داشت: قانون هوای پاک مسئولیت دستگاه های مختلف را مشخص 
کرده و سازمان حفاظت محیط زیست وظیفه نظارت بر عملکرد دستگاه ها در کاهش انتشار آلاینده ها را 
برعهده دارد؛ در این راستا زمانی که شرایط هوا بحرانی شود، در مرکز استان ها کارگروهی متشکل از سازمان 
حفاظت از محیط زیست، اداره هواشناسی، مرکز بهداشــت، پلیس راهور، آموزش و پرورش، اداره کل 
ورزش و جوانان، سازمان صنعت و معدن، شهرداری و مدیریت بحران برای کاهش انتشار، شناسایی و 

برخورد با منابع آلاینده و همچنین ایجاد محدودیت ها برای صنایع تصمیم گیری می شود.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان مطرح کرد: احیای زاینده رود و تالاب؛ در انتظار نگاهی ملی 

یک تیترِ باز تکراری!

 مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با بیان 
اینکه احیــای زاینده رود و تــالاب در انتظار نگاهی 
ملی است، گفت: مقدار آب اندک واردشده به تالاب 

گاوخونی پاسخگو نیست و این تالاب همچنان تشنه است.
منصور شیشــه فروش در گفت وگو با خبرنگار ایمنــا اظهار کرد: تالاب 
گاوخونی ثبت جهانی شــده اســت و یکی از تالاب های بسیار مهم و 
دارای ارزش های زیســت محیطی، شــن زار، نیزار، گونه هایی نادر از 

گیاهان و جانوران و جاذبه های طبیعی است.
وی با بیان اینکه شهر تالابی ورزنه در مجاورت این تالاب قرار دارد که 
خود این شــهر نیز دارای ویژگی های منحصربه فرد است، افزود: این 
شهر از نظر تاریخی، گردشگری و کشاورزی دارای ارزش بالایی است.

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان تصریح کرد: با توجه به 
خشــکی زاینده رود و به علت نبود جریان آب طی سال های مختلف، 

تابستان سال جاری این تالاب تبدیل به کانون گرد و غبار شد.
وی با اشاره به اینکه این تالاب وســعت ۴۷ هزار هکتاری دارد، ادامه 
داد: ۹۹ درصد تــالاب گاوخونی بدون آب اســت و تنها یک درصد آن 

رطوبت دارد.

شیشــه فروش با اشــاره به ثبــت ۵۳ روز با هــوای ناســالم برای 
اصفهان در طول تابســتان ســال جــاری گفت: بخشــی از وضعیت 
شــاخص های آلودگی به ثبت رســیده، مربوط بــه کانون های گرد و 
 غبار تالاب گاوخونی در مناطق اردســتان، شمال اســتان مرز سمنان

 بوده است.
وی اضافه کرد: بر اساس مطالعات انجام شده، در صورت تبدیل شدن 
تالاب گاوخونی به کانون گرد و غبار واقعی، پنج استان تحت تاثیر قرار 
خواهند گرفت و از همین رو لزوم و اهمیت وجود رطوبت در این تالاب 

بیش از پیش احساس می شود.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با اشاره به تشنه بودن 
تالاب گاوخونی و فرورفتــن یک درصد آب جاری شــده به لایه های 
زیرین خاک این تالاب، اظهار کــرد: به منظور نجات این تالاب، وزارت 
نیرو باید حقابه هــای قانونی و زیســت محیطی را در برنامه و جدول 

منابع مصارف آب لحاظ کند.
وی با اشــاره به اینکه تنها ورودی آب به این تالاب از رودخانه است، 
افزود: تبدیل نشــدن این تالاب به کانون فعال گرد و غبار از مهم ترین 
موضوعاتی است که مدیریت بحران استان اصفهان بر آن تاکید دارد.

لزوم فعال شدن ستاد احیای تالاب گاوخونی
شیشــه فروش با تاکید بر اینکه نگاه به تالاب باید نگاهی ملی باشد، 
تصریح کرد: مسئولان کشــوری، وزارت نیرو، سازمان حفاظت محیط 
زیست و ســازمان منابع طبیعی کشــور، به منظور نجات این تالاب، 
اجرای طرح های کنترل کانون های گرد و غبار، تأمین حقابه ها و اجرای 

طرح های زیست محیطی، باید همراهی و همکاری داشته باشند.
وی با تاکید بر لزوم فعال شدن ستاد احیای تالاب گاوخونی در وزارت 
نیرو ادامه داد: در صورت احیا شدن تالاب، سفره های زیرزمینی مناطق 
تحت تاثیر، تغذیه می شود و از شوری آب، فعال شدن کانون های گرد 

و غبار، بیماری سالک و تغییرات آب و هوایی جلوگیری خواهد شد.
مدیرکل مدیریت بحــران اســتانداری اصفهان با بیــان اینکه رونق 
گردشگری، کشــاورزی و اقتصاد و احیای گونه های منحصربه فرد از 
دیگر نتایج احیای این تالاب خواهد بــود، گفت: این مقدار آب اندک 
وارد شده به تالاب پاسخگو نیست.وی با اشاره به اینکه تنها حدود یک 
درصد از تالاب با آب جاری شــده رطوبت می گیرد، خاطرنشان کرد: 
احیای زاینده رود و تالاب گاوخونی انتظار تمام مردم بوده و لازم است 

به صورت خاص در این خصوص گام برداشته شود.

اخبار جامعه

مدیــرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان با 
بیان اینکه از ابتدای آبان ماه تا امروز هیچ روز هوای 
پاکی برای اصفهان به ثبت نرسید، از تداوم آلودگی 
هوا تا پایان هفته خبر داد.منصور شیشــه فروش 
در گفت وگو با خبرنگار ایمنــا اظهار کرد: از ابتدای 
آبان ماه سال جاری تا روز دوشنبه، سیزدهم آذر، 
هیچ روزی با شــاخص هوای پاک در اصفهان به 

ثبت نرســید.وی افزود: در طول بــازه زمانی ذکر 
شــده، ۱۲ روز با هوای قابل قبول، ۱۷ روز با هوای 
ناسالم برای گروه های حساس و ۱۴ روز با هوای 
ناســالم برای عموم ثبت شــد.مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری اصفهان تصریح کرد: ششمین 
روز متوالی هم شــاهد تجمیع آلاینده های جوی 
بودیم، شــاخص های آلودگی بالاســت و مطابق 
با دســتورالعمل ها، محدودیت هــای لازم اعمال 

شده است.
وی ادامــه داد: ورود موج ناپایــداری به اصفهان 
که توسط سازمان هواشناســی پیش بینی شده 
بود، به اصفهان وارد نخواهد شد و همچنان شاهد 

سکون جو خواهیم بود.شیشه فروش با اشاره به 
سکون و پایداری جو تا روزهای پایانی هفته گفت: 
شرایط حال حاضر هوا تا پایان هفته تداوم خواهد 
 داشت و برنامه ریزی ها متناسب با شرایط انجام

 خواهد شد.
وی با تاکید بر برخورد بــا صنایع آلاینده و افرادی 
که به هــر طریقــی منجر بــه افزایــش آلودگی 
هوا می شــوند، اضافه کرد: ورودی هــای ناژوان 
مسدود شد تا از روشن کردن آتش در این منطقه 
جلوگیری شــود، چرا که در این شــرایط اقدام به 
آتش زدن برگ و خاشاک نادرست است و میزان 

آلودگی را افزایش می دهد.

هیچ؛ سهم اصفهان از هوای پاک 

سایه ثابت آلودگی بر سر شهر

پاکسازی پارک ملی 
گلستان از زباله توسط 
بانوان حافظ محیط 

زیست
جمعــی از بانــوان حافــظ طبیعــت 
به همت ســازمان حفاظــت از محیط 
زیست استان گلستان اقدام به جمع 
آوری زباله های رها شده در پارک ملی 
گلســتان کردند. پارک ملی گلستان، 
بزرگ ترین پارک طبیعی ایران است که 
بیش از ۹۰۰ کیلومتر مربع وسعت دارد.

55 سارق در طرح امنیت محله محور اصفهان دستگیر شدند
فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان از دستگیری ۵۵ ســارق و کشف ۲۰ دستگاه وسیله نقلیه مسروقه 
در راستای اجرای طرح امنیت محله محور خبرداد.سرهنگ حسین بساطی در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار کرد: در راستای اجرای طرح امنیت محله محور و برخورد با سارقان و کشف اموال مسروقه، ماموران 
انتظامی این فرماندهی با اقدامات تخصصی و میدانی گسترده موفق شــدند ۵۵ سارق را شناسایی و 
ضمن هماهنگی با مرجع قضایی در چند عملیات منسجم و هماهنگ آنها را در مخفیگاه هایشان دستگیر 
کنند.وی با اشاره به اعتراف متهمان به ۳۰ فقره انواع سرقت در سطح شهرستان افزود: کشف ۱۵ دستگاه 
خودروی مسروقه و ۵ دستگاه موتورسیکلت مسروقه از دیگر نتایج اجرای ۷۲ ساعته طرح امنیت محور 
بوده است.فرمانده انتظامی شهرستان اصفهان با اشــاره به اینکه متهمان دستگیر شده پس از تشکیل 
پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع قضایی تحویل داده شدند از شهروندان خواست ضمن توجه به 
هشدارها و توصیه های پلیس در خصوص پیشگیری از سرقت در صورت برخورد با هرگونه موارد مشکوک، 

مراتب را از طریق سامانه ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند.
  

دستگیری عامل کلاهبرداری از دانشجویان با ترفند فروش مقاله
فردی که با درج آگهی جعلی فروش مقاله آماده در یکی از شبکه های اجتماعی از دانشجویان کلاهبرداری 
می کرد، دســتگیر شــد.رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات )فتا( فرماندهی انتظامی استان 
اصفهان گفت: در پی مراجعه یکی از شهروندان به پلیس فتا و ارائه مرجوعه قضایی مبنی بر اینکه در یکی از 
شبکه های اجتماعی از وی کلاهبرداری شده است، بررسی این موضوع در دستور کار کارشناسان این پلیس 
قرار گرفت.سرهنگ سیدمصطفی مرتضوی افزود: در تحقیق صورت گرفته مشخص شد شاکی پس از 
مشاهده آگهی فروش انواع مقاله آماده در یکی از شبکه های اجتماعی با شخص آگهی دهنده تماس برقرار 
و درخواست خرید مقاله می کند و فروشنده نیز از او می خواهد تا مبلغی را به حسابش بپردازد، اما پس از 
دریافت مبلغ، دیگر پاسخگوی تماس ها نبوده و آگهی خود را نیز حذف کرده است.وی با بیان اینکه در این 
پرونده ۱۰ شاکی دیگر نیز شناسایی شدند، گفت: با انجام اقدامات فنی و تخصصی و جست وجو در فضای 
سایبری، سرانجام این فرد شیاد شناسایی، دستگیر و به مرجع قضایی تحویل داده شد.سرهنگ مرتضوی  
اعلام کرد: هموطنان در صورت اطلاع از هرگونه فعالیت مجرمانه در فضای مجازی می توانند گزارش های 
خود را در قسمت مرکز فوریت های سایبری ســایت پلیس فتا به آدرس www.cyberpolice.ir یا با 

تماس از طریق شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ اطلاع دهند.
 

انهدام باند سرقت 50 میلیاردی از زنان کهنسال
اعضای باند ۴ نفره ای که با ترفندی خاص طلاهای زنان کهنسال را سرقت می کردند ، در شهرضا دستگیر 
شدند. فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا گفت: در پی وقوع چندین فقره سرقت طلا از زنان کهنسال در 
شهرستان شهرضا و شــکایت مال باختگان، پرونده ای در پلیس آگاهی  این شهرستان تشکیل و تیمی 
متشکل از کارآگاهان خبره و زبده با دقت به این موضوع رسیدگی کردند.سرهنگ کاظم صادق زاد افزود: 
در تحقیقات صورت گرفته از مال باختگان مشخص شد سارقان با مراجعه به منازل زنان کهنسال خود را 
افراد خیر معرفی و پس از جمع آوری کمک ها از آن ها می خواستند دستبند، النگو و انگشتر خود را در آورده 
تا از آنان عکس تهیه کنند و پس از عکس برداری بدون اینکه این زنان متوجه شوند با ترفندی خاص طلا را 
برداشته و با تشکر از صاحب خانه محل را ترک می کردند و در این هنگام زنان فریب خورده متوجه سرقت 
طلاهای خود می شدند.فرمانده انتظامی شهرستان شهرضا گفت: کارآگاهان پس از بررسی محل های وقوع 
سرقت و شنیدن اظهارات مال باختگان با انجام یک سری اقدامات خاص علمی و تخصصی ویژه سرانجام 
۴ سارق سابقه دار را شناســایی و پس از هماهنگی با مرجع قضایی در یک عملیات ضربتی دستگیر و به 
پلیس آگاهی منتقل کردند.سرهنگ صادق زاد اظهار داشت: متهمان پس از مواجهه با مدارک و مستندات 
پلیسی به ۳۳ فقره سرقت طلا وزیورآلات زنان کهنسال درشهرستان های شهرضا واصفهان اعتراف کردند که 

ارزش اموال به سرقت رفته توسط این افراد توسط کارشناسان مربوطه ۵۰ میلیارد ریال برآورد شده است.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

راه اندازی خودروهای ون 
مناسب سازی شده برای 

معلولان در اصفهان
مدیرکل دفتر فنی استانداری اصفهان گفت: پنج 
دستگاه خودروی ون مناسب سازی شده جهت 
اســتفاده معلولان که با تامین ۷۰ درصد هزینه 
توسط دولت و پیگیری و انجام مناسب سازی 
توسط تاکســیرانی و شــهرداری اصفهان تهیه 
شده است، طی هفته جاری راه اندازی می شود.

دومین جلســه ســتاد هماهنگــی و پیگیری 
مناسب سازی استان با حضور معاون هماهنگی 
امور عمرانی استانداری، اعضای ستاد و جمعی 
از نمایندگان معلــولان و جامعه هــدف برگزار 
شد.محمد یوســف زاده در حاشیه این نشست 
اظهارکرد: در این نشســت، گزارش های آخرین 
وضعیت مناسب ســازی فضاهای شــهری و 
ســاختمان های اداری که با محوریت سازمان 
بهزیستی و همکاری موسسات مرتبط با سازمان 
بهزیســتی و همیاری معلولان بررســی شده 
بود، ارائــه و تصمیمات لازم در راســتای ایجاد 
فرصت های برابر و استفاده معلولان از خدمات 
مناســب گرفته شــد.وی افزود: در این جلسه 
مقرر شد طرح مناسب ســازی و راهبردی شهر 
اصفهان در افق پنج ســاله بــرای برنامه ریزی 
هدف دار تهیه و تدوین شود.مدیرکل دفتر فنی 
اســتانداری اصفهان بیان کرد: در این جلسه بر 
لزوم رعایــت ضوابط، ایمن ســازی پیاده روها 
جهت اســتفاده معلولان و اعمال قانون توسط 
پلیس راهنمایی و رانندگی و راهور تاکید شد.وی 
متذکر شد: همچنین مقرر شــد از پنج دستگاه 
خودروی ون مناسب سازی شده جهت استفاده 
معلولان که بــا تامین ۷۰ درصد هزینه توســط 
دولت، همچنین پیگیری و مناسب سازی توسط 
تاکســیرانی و شــهرداری اصفهان تهیه شده، 
رونمایی شود.یوسف زاده افزود: مطابق مصوبه 
هیئت وزیران، وزارتخانه های راه و شهرسازی و 
کشور و شهرداری ها مکلف هستند حسب مورد 
نسبت به مناسب سازی و دسترس پذیری تمام  
پایانه  ها، ایســتگاه ها، تأسیســات سامانه  ها و 
ناوگان حمل ونقل درون  شهری و برون شهری، 
امکان بهره مندی این افراد از ناوگان حمل ونقل 

زمینی، دریایی و هوایی را فراهم کنند.

فوق تخصص ریه پاسخ می دهد:

مازوت چه عوارضی بر بدن دارد؟
فوق تخصص ریه گفت: سوختن مازوت موجب تشکیل سولفات ها و نیترات ها به صورت آئروسل می شود که با تشدید آلودگی هوا، خطر حملات قلبی و مشکلات 
تنفسی از جمله آسم را افزایش می دهد.عباس رضایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، اظهار کرد: مازوت نوعی نفت کوره به شمار می آید که کیفیت پایین و ویسکوزیته 
بالایی دارد.وی افزود: خطرات مازوت سوزی ناشی از ترکیباتی است که حین سوختن آن آزاد می شود؛ بهتر است از تنفس بخارهای آن خودداری کنید و تماس 

پوستی را با آن به حداقل برسانید؛ نفت کوره حاوی مواد مختلفی بوده که از نظر سمی بودن متفاوت است.
فوق تخصص ریه گفت: قرار گرفتن کوتاه مدت در معرض مازوت ممکن است موجب ســردرد، حالت تهوع و سرگیجه شود، همچنین قرار گرفتن طولانی مدت 
در معرض این نوع نفت کوره می تواند مشکلات جدی برای ســلامتی ایجاد کند.وی خاطرنشان کرد: سوختن مازوت موجب تشکیل سولفات ها و نیترات ها به 
صورت آئروسل می شود که با تشدید آلودگی هوا خطر حملات قلبی و مشکلات تنفسی از جمله آسم را افزایش می دهد، این آلودگی ها موجب ایجاد باران اسیدی 

می شود و اکوسیستم های زمین را تحت تاثیر قرار می دهد.

در صورت احیا شدن تالاب، سفره های زیرزمینی 
مناطق تحت تاثیر، تغذیه می شود و از شوری آب، 
فعال شدن کانون های گرد و غبار، بیماری سالک و 

تغییرات آب و هوایی جلوگیری خواهد شد



عملکرد تیم های ایرانی در هانگژو بررسی شد؛

کشتی و والیبال در  ردیف خوب ها، فوتبال و هندبال جزو بدها
براساس اعلام دبیر کل کمیته ملی المپیک عملکرد رشته ها در هانگژو از خیلی خوب بررسی شده است.به گزارش خبرگزاری ایمنا، مجمع عمومی کمیته ملی 
المپیک در حالی برگزار می شود که عملکرد رشته های شرکت کننده در بازی های آسیایی مورد بررسی قرار گرفت. از آنجا که هیچ فدراسیونی عملکرد عالی نداشت، 
عملکرد از خیلی خوب بررسی شد که نتیجه آن به شرح زیر است:بر اساس اعلام مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک عملکرد رشته ها در بازی های آسیایی 
هانگژو در چهار گروه تقسیم بندی شد و چون هیچ رشته ای در گروه عالی قرار نگرفت، بنابراین تقسیم بندی از خیلی خوب انجام شد.خیلی خوب: کشتی، والیبال، 
صخره نوردی، شطرنج، ووشو، کوراش و ژیمناستیک خوب: دوومیدانی، کاراته، اسکیت، تنیس روی میز و دوچرخه سواریمتوسط: تکواندو، وزنه برداری، کبدی، 
شمشیربازی و قایقرانیانتظار نتیجه بهتر: در گروه چهار دو تحلیل وجود داشت برخی معتقد بودند که آن ها ضعیف هستند، اما با جمع بندی که با رییس کمیته 
ملی المپیک داشتیم به این نتیجه رسیدیم که با نگاه به آینده آن ها را به عنوان رشته های دور از انتظار یاد کنیم. این رشته ها شامل تیروکمان، بوکس، سوارکاری، 

تیراندازی، بسکتبال، بدمینتون، جودو، جوجیستو، فوتبال، تنیس، شنا و شیرجه و هندبال بودند.
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همه عاشق ستاره جدید بارسا شدند
اینیاکی پنیا، دروازه بان بارســلونا، به ستاره جدید این تیم تبدیل شــده و از محبوبیت بسیاری در 
رختکن این تیم برخوردار اســت. مصدومیت مارک آندره تراشتگن باعث شد که ژاوی چاره ای جز 
استفاده از پنیا در دروازه بارســلونا در چند هفته اخیر نداشته باشــد. این بازیکن از فرصتی که در 
اختیارش قرار گرفت به خوبی استفاده کرد و موفق شد جواب اعتماد ژاوی را بدهد و بتواند به خوبی 
در طول این مدت از دروازه بارسلونا حراست کند. او نشــان داد که شایستگی حضور در این تیم را 
داشته است.حالا مشخص شده که تراشتگن برای مدتی طولانی قادر به همراهی تیمش نخواهد بود 
و زمان بازگشت او به میادین بسیار دیرتر از آنچه که پیش از این عنوان شده بود، است و به این ترتیب 
این ستاره جدید فرصت بیشتری برای درخشــش با پیراهن بارسا خواهد داشت.منابع نزدیک به 
رختکن بارسلونا خبر داده اند که بازیکنان این تیم از حضور او در ترکیب و در میدان در کنارشان بسیار 
استقبال می کنند و پنیا از محبوبیت خاصی در بین ستاره های این تیم برخوردار است که به خاطر رفتار 
و شخصیت آرامی است که همیشه در درون و بیرون از زمین بازی دارد.آنها حالا در غیاب دروازه بان 
آلمانی، اعتماد زیادی به پنیا پیدا کرده اند و ارزش بسیاری برای این بازیکن و توانایی های او در زمین 

بازی قائل هستند و می دانند که می توانند روی مهارتش در دروازه حساب باز کنند.
 

قیمت عجیب بارسا روی »ژوائو فلیکس«!
ژوائو فلیکس تا پایان فصل از اتلتیکو به شکل قرضی در بارسا بازی خواهد کرد و در پایان فصل بارسا برای 
خرید دائمی او باید مذاکره کند. قیمت پیشنهادی بارسا برای این مهم تنها 25 میلیون یورو است.  ژوائو 
فلیکس روزهای خوبی در اتلتیکو نداشت و به دلیل اختلاف نظر با دیگو سیمئونه و مشکلاتی که با سبک 
بازی اتلتیکو داشت، نیم فصل دوم فصل گذشته قرضی به چلسی رفت. باشگاه لندنی تمایلی برای خرید 
دائمی او نشان نداد و او به اتلتیکو برگشت؛ اما در هیچ بازی دوستانه پیش فصل و بازی های ابتدایی 
فصل به میدان نرفت چرا که می خواست به بارسلونا برود. انتقال قرضی او در نهایت انجام شد و ژوائو 
شروعی عالی هم در بارسا داشت هرچند که خیلی زود دچار افت شد.ستاره پرتغالی اما در دو بازی اخیر 
توانسته بار دیگر برای بارسا بدرخشد و برابر پورتو و اتلتیکو گل هایی تعیین کننده زد. 17 بازی، پنج گل و 
سه پاس گل، عملکرد ژوائو در بارسا بوده و ژاوی نسبت به حفظ او برای فصول بعد اصرار دارد؛ اما در این 
راه بارسا با مشکل بزرگی روبه رو است.قیمت مدنظر اتلتیکو برای فروش ژوائو بین 70 تا 80 میلیون یورو 
است. اتلتیکو او را 120 میلیون یورو از بنفیکا خرید و نمی خواهد ارزان از دست بدهد، در حالی که بارسا به 
دلیل مشکلات مالی هرگز نمی تواند چنین رقمی را هزینه کند.طبق ادعای ال چیرینگیتو، بارسلونا تنها به 
شرط انتقال 25 میلیون یورویی قادر به جذب دائمی ژوائو خواهد بود که بسیار کمتر از مبلغ درخواستی 
اتلتیکو است. دستمزد بالای بازیکن نیز یکی دیگر از موانع است اما یک راه، فروش روبرت لواندوفسکی 
است. در واقع اگر ستاره لهستانی راهی لیگ عربستان شود، بارسا هم می تواند رقم مورد نظر اتلتیکو را 

پرداخت کند. لوا این روزها افت کرده و گفته می شود بارسا تابستان او را در فهرست فروش می گذارد.

»لواندوفسکی« زیر تیغ خودی در بارسلونا
هواداران بارسلونا از عملکرد مهاجم لهستانی خود انتقاد کردند.»لوا چرا گل نمی زنی؟« این جمله 
نشریه »اسپورت« در اعتراض هواداران به گل نزدن رابرت لواندوفسکی در خط حمله بارسلوناست.

هواداران بارسلونا از ناکامی لواندوفسکی در گلزنی در 10 بازی گذشته انتقاد می کنند. آنها از ستاره 
لهســتانی خود انتظار گلزنی بیشتری در بازی ها دارند.لواندوفســکی در 10 بازی اخیرش برای 
بارســلونا تنها 2 گل زده است که آمار بدی اســت. در همین رابطه برخی از گزارش ها حاکی از آن 
است که بارسلونا به فکر  فروش لواندوفسکی افتاده است.لواندوفسکی در فصل گذشته عملکرد 
خوبی را از خود به نمایش گذاشت و بهترین گلزن آبی-اناری ها شد؛ اما  در فصل جاری نتوانسته 

عملکرد همیشگی اش را داشته باشد و باعث شده تا هواداران معترض شوند.
 

 جزئیات شکایت یک میلیارد دلاری از رونالدو؛

وقتی به »کریس« اعتماد می کنی!

 شــکایت هنگفت یک میلیارد دلاری از کریستیانو 
رونالدو، ستاره پرتغالی، ابعاد پیچیده و عجیبی دارد.

 رونالدو به دلیل حمایت از سرمایه گذاری غیرقانونی 
صرافی بایننس با مشــکلی جدی مواجه شده و شکایت هایی علیه او 
انجام شده است.این ستاره پرتغالی در چند ماه گذشته توکن غیرقابل 
تعویض خودش را در همکاری با صرافی معروف و سرشناس بایننس 
معرفی کرد که تعداد بسیار زیادی هم با اعتماد به او حاضر به خرید این 
توکن شدند اما حالا شرایط به شکل عجیبی به ضرر او پیش رفته است. 
بایننس در روزهای اخیر با اتهامات بسیاری از جمله پولشویی و فروش 
اوراق بهادار بدون مجوز روبه رو شده که حتی منجر به استعفای مدیر این 
شرکت هم شده است. گفته می شود که این شرکت در معرض پرداخت 
جریمه هنگفتی اســت که ممکن اســت حتی منجر به ورشکستگی 

آن ها شود. 
زمانی که ایــن بازیکن همکاری با این صرافی را شــروع کرد، کمترین 
قیمت توکن های مروبط به او نزدیک به 77 دلار بود و حالا ارزش همان 
توکن به کمتر از یک دلار رســیده اســت که ضربه بزرگی به اعتبار این 
بازیکن و اعتمادی که به واسطه معرفی او صورت گرفته بود، زده است. 
او در نوامبر سال 2022 به صورت رســمی همکاری اش با این شرکت را 

اعلام کرد و تصمیم گرفت به دنیــای توکن های غیرقابل تعویض و رمز 
ارزها وارد شود. این اتفاق در حالی رخ داد که موج علاقه به این توکن ها 
که چند سالی در فوتبال بسیار داغ بود، تا حد زیادی در آن زمان فروکش 

کرده بود. 
اما تغییر قابل توجه این شرایط باعث شد که بسیاری از کسانی که اقدام 
به خرید این توکن خصوصا در آمریکا کرده بودند، دادخواستی را علیه 
رونالدو به دادستانی این کشور ارائه کنند. آن ها تاکید دارند که به واسطه 
اعتماد به این بازیکن اقدام به خرید از بایننس کرده اند و به همین دلیل 

او مسئول از دست رفتن این سرمایه است. 
در این دادخواست به صراحت عنوان شده که رونالدو باید اعتراف کند 
که از امن نبودن این سرمایه گذاری خبر داشته و صرفا به دلیل دریافت 
دســتمزدی هنگفت دست به این تبلیغات نادرســت و فریبکارانه زده 
است. این در حالی است که بســیاری از آنها حتی این توکن مربوط به 
رونالدو را نخریده اند و صرفا مدعی هســتند که تبلیغ او برای بایننس 
باعث شــده به این تصور برســند که تمامی رمز ارزهای مربوط به این 

شرکت امن و معتبر است.
همچنین تعدادی از شاکیان معتقد هستند که این ستاره پرتغالی باید 
مشاوره های حقوقی مشخصی را برای تبلیغ این شرکت انجام می داد 

تا در مورد نحوه کار و اعتبار آنها در فروش توکن، رمز ارز و اوراق بهادار به 
صورت دقیق خبر داشته باشــد و اگر این کار را انجام نداده، پس شاید 

خودش هم در این کلاهبرداری دست داشته باشد. 
با توجه به مبلغ بالایی که در این پرونده در میان است، به احتمال زیاد 
دادگاهی برگزار خواهد شد که نمایندگان حقوقی رونالدو ملزم به حضور 
در آن و ارائه مدارکی هستند که بتوانند موکل شان را از اتهامات وارد شده 
مبرا کنند اما مشخص نیســت که به صورت قطعی موفق به انجام این 

کار شوند. 
این مشکلی است که پیش از این برای شــکیل اونیل، اسطوره فوتبال 
آمریکا، هم به وجود آمده بود. همچنین فلوید می ودر، قهرمان بوکس، 
هم با پرونده مشابهی روبه رو بود و این پرونده ها ممکن است به رونالدو 

در حل مشکلش کمک کند. 
این اتفاق در حالی رخ داده است که پیش از این لیونل مسی هم دست 
به اقدامی مشابه زده بود و در واقع رونالدو و مسی تنها بازیکنانی هستند 
که در بازار داغ رمز ارزها در سراسر دنیا حاضر شده اند تبلیغاتی را در این 
زمینه انجام دهند. هرچند اتفاق رخ داده برای این ســتاره النصر شاید 
باعث شود که لئو هم در آینده در روند کاری و قراردادهایش در این زمینه 

محتاطانه تر عمل کند.

دیدگاه روز

سومین مصدومیت »عالیشاه« در کمتر از نیم فصل!
فصل جاری برای امید عالیشــاه فصل عجیبی بوده و او در کمتر از نیم فصل سه بار مصدوم شده و 
بازی های مهمی را از دست داده اســت.  با در نظر گرفتن اینکه محمد عمری تازه از بند مصدومیت 
رها شده و قرار نبود در ترکیب اصلی پرســپولیس مقابل الدحیل بازی کند خیال کادر فنی این تیم و 
هواداران پرسپولیس راحت بود که امید عالیشاه کاپیتان توانمندشان در فهرست قرار دارد و می تواند به 
عنوان مهاجم سایه مثل بازی رفت مهره مهم و موثری مقابل نماینده قطر باشد اما شب قبل از مسابقه 
اعلام شد این بازیکن مصدوم شده و نامش در فهرست قرار نخواهد گرفت.این مصدومیت در حالی 
برای عالیشاه رخ می دهد که او قبل از این نیز در همین فصل بازی های مهمی را به خاطر مصدومیت و 
سرماخوردگی از دست داده بود و یکی از بدشانس ترین بازیکنان پرسپولیس بوده است.نکته عجیب 
اینکه عالیشاه در کمتر از نیم فصل ســه بار مصدوم شده و یک بار هم ســرما خورده تا تعداد دقایق 
حضورش در میدان بسیار کم باشد.او در لیگ برتر این فصل بعد از حضور 27 دقیقه ای در هفته نخست 
مقابل آلومینیوم اراک، پیش از سفر به تبریز مصدوم شد و دیدار مقابل تراکتور و بعد ذوب آهن را از 
دست داد.بعد از آن مقابل فولاد اصلا بازی نکرد اما مقابل گل گهر 90 دقیقه در میدان بود.بعد از آن باز هم 
به دلیل مصدومیت دیدار با پیکان را از دست داد و به قزوین نرفت و در بازی های پس از آن هم مقابل 
ملوان، صنعت نفت و سپاهان در نیمه دوم به عنوان بازیکن تعویضی به میدان رفت. در مجموع او از 
10 بازی لیگ برتری پرسپولیس فقط در 5 بازی حاضر بوده اما کلا 192 دقیقه بازی کرده است یعنی 

چیزی حدود دو مسابقه کامل.ضمن اینکه در این بازه زمانی یک پاس گل داده است.
اوضاع کاپیتان پرسپولیس در لیگ قهرمانان آسیا هم جالب نیست. عالیشاه در بازی برگشت مقابل 
استقلال تاجیکستان سرماخورد و از لیست بیرون رفت و حالا به خاطر آسیب دیدگی دیدار برگشت 
با الدحیل را از  دست داده است.او در بازی رفت با الدحیل و برگشت با النصر فیکس بود اما در دیدار 
رفت با النصر و مسابقه رفت با حریف تاجیک اواخر بازی به میدان رفت و مجموع دقایق حضورش در 
کل بازی های مرحله گروهی به 191 دقیقه می رسد که یک گل هم به ثمر رسانده است.به نظر می رسد 
هر بار عالیشاه از نظر بدنی آماده می شود و یک نمایش خوب ارائه می کند دوباره مصدوم می شود و 
همین مسئله بازگشتش به ترکیب اصلی را به تاخیر می اندازد تا فصل به عجیب ترین شکل ممکن 
برای او پیش برود و البته یحیی گل محمدی هیچ وقت به طور کامل یکی از موثرترین مهره های فاز 

تهاجمی اش را به صورت کامل در اختیار نداشته باشد.
 

 سامره: قرارداد سلمانی با پرسپولیس منفی 2 میلیارد
تومان است؟!

سرپرست تیم فوتبال استقلال پیشنهاد به بازیکن پیشین سپاهان را رد کرد.علی سامره در واکنش 
به صحبت های یاسین سلمانی و ادعای این بازیکن مبنی بر پیشنهاد استقلال، اظهار داشت: باشگاه 
استقلال در روزهای نقل و انتقالات، هیچ پیشنهاد رسمی به یاسین ســلمانی نداده بود. باشگاه، 
مذاکرات رسمی و مســتقیمی با این بازیکن نداشــته و تنها از طریق چند ایجنت، این بازیکن به 
باشگاه پیشنهاد شده بود.سرپرست تیم استقلال گفت: سلمانی صحبت ها و ادعاهای عجیبی در 
تلویزیون مطرح کرد. استقلال حتی اگر قصد جذب یاسین ســلمانی را هم داشت، به دلیل قانون 
سقف قرارداد، نمی توانست این بازیکن را جذب کند. این مورد هم به ایجنت های بازیکن، بارها تاکید 
شده بود. او روی آنتن زنده اعلام کرد که رقم پیشنهادی استقلال 10 میلیارد تومان از رقم پرسپولیس 
بیشتر بوده، سوال اینجاست که یعنی قرارداد ایشان با باشگاه پرسپولیس منفی 2 میلیارد تومان 
یا منفی 3 میلیارد تومان است؟  سلمانی برای عضویت در تیم پرسپولیس دو یا سه میلیارد تومان 
به باشگاه پرسپولیس داده است؟ در همان مذاکرات غیررسمی، پیشنهاد استقلال به ایجنت های 
متعدد یاسین سلمانی، 7 میلیارد تومان و در بهترین حالت 8 میلیارد تومان بود. طبق صحبت های 
این بازیکن روی آنتن زنده، باشگاه پرسپولیس از قرارداد با یاسین سلمانی، برای خودش، دوسه 

میلیارد تومانی، درآمدزایی کرده است!

مستطیل سبز

سرمربی سابق تیم ملی کشتی:

جابه جایی سرمربی کشتی 
آزاد در این برهه درست نبود

ســرمربی ســابق تیم ملی کشــتی گفت: 
جابه جایی ســرمربی تیم ملی کشتی آزاد در 
زمان درســتی اتفاق نیفتاده اســت، زیرا هر 
ســرمربی باید ۴ ســال در تیم حضور داشته 
باشــد، اما وقتی که درستکار اســتعفا داده ، 
چاره دیگــری جز تغییر وجــود ندارد.محمد 
طلایی در گفت وگــو با خبرنــگار ایمنا درباره 
استعفای پژمان درستکار از هدایت تیم ملی 
کشــتی آزاد و روی کار آمدن محسن کاوه به 
جای وی اظهار کــرد: در حال حاضر نمی توان 
در خصوص روی کار آمدن محسن کاوه اظهار 
نظر کرد و باید منتظر ماند و دید که در المپیک 
چه نتایجی رقم خواهد خورد، اما به طور کلی 
با توجه به استعفای درستکار بالاخره یک نفر 
باید جای وی قرار می گرفت و محســن کاوه 
از نظر تعامل با فدراســیون تنها گزینه ای بود 
که می شد انتخاب کرد.وی افزود: گویا برای 
فدراســیون بهترین گزینه محسن کاوه بود، 
چراکه وی چند سال است که با این سازمان 
همکاری دارد و ارکان فدراسیون به کاوه اعتماد 
کامل دارند؛ در واقع هر دو طرف با شناخت از 
یکدیگر این همکاری را آغاز کرده اند.قهرمان 
سابق کشتی جهان گفت: فکر نمی کنم کسی 
خارج از فدراســیون این مســئولیت را قبول 
می کرد؛ چراکه در ســال های گذشته چنین 
اتفاقی رقم خورده است.کارشناس کشتی با 
اشاره به عملکرد درستکار در تیم ملی تصریح 
کرد: عملکــرد تیم ملی کشــتی آزاد در زمان 
درستکار مطلوب بود، اما این اواخر به رقبای 
ســطح بالا نتایج را واگذار کردیم، به طور کلی 
مدال های خوبی به دســت آوردیم، در حال 
حاضر نیز یکدلی فدراسیون، تیم و کادر فنی 
می تواند نقش بســزایی در موفقیت کشتی 
کشورمان داشته باشــد.وی بیان کرد: از نظر 
قانونی این جابه جایی در زمان درستی اتفاق 
نیفتاده اســت، چراکه هر ســرمربی باید ۴ 
سال در تیم حضور داشته باشد، اما وقتی که 
پژمان درستکار اســتعفا داده ، چاره دیگری 

وجود ندارد.

بایننس در روزهای اخیر با اتهامات بسیاری از جمله 
پولشویی و فروش اوراق بهادار بدون مجوز روبه رو 
شده که حتی منجر به استعفای مدیر این شرکت هم 

شده است

فوتبال جهان

عکس خبر

 آشتی کنان ساعی و 
معتمد با میانجیگری 

خسروی وفا
در حاشــیه برگزاری مجمع عمومی 
کمیتــه ملــی المپیــک،  محمــود 
خســروی وفا )رییس کمیته ملی 
المپیک( محمد باقری معتمد، چهره 
شــاخص تکواندوی ایران و دارنده 
مدال های طلا و نقــره جهان و نقره 
المپیک را با  هادی ســاعی، رییس 

فدراسیون تکواندو آشتی داد.

مدیر روابط عمومی اداره ورزش و جوانان اســتان 
اصفهان با اشــاره به برگــزاری مراســم تجلیل از 
مدال آوران هانگژو گفت: بر اســاس تاکید مدیرکل 
اداره ورزش و جوانــان، تفاوتی بین ورزشــکاران 
آســیایی و پاراآســیایی وجود ندارد و به مدال طلا 
100 میلیون تومان، مدال نقــره ۶0 میلیون و مدال 
برنز نیز ۴0 میلیون پاداش اهدا خواهد شــد.علی 
اعتباریان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا درباره مراسم 
تقدیر از مدال آوران آســیایی و پاراآسیایی اصفهان 
اظهار کرد: مراسم تقدیر از قهرمانان استان اصفهان 
تحت عنوان آیین تجلیــل از افتخار آفرینان ورزش 
استان در مسابقات آســیایی و پاراآسیایی هانگژو 
به همت و بــا محوریــت اداره کل ورزش و جوانان 
اصفهان امروز برگزار خواهد شــد که مراسم به طور 

زنده از شــبکه اصفهان پخش می شود.وی افزود: 
برای این برنامه مسئولان وزارت ورزش و مسئولان 
اســتانی حضور خواهند داشــت که شامل رؤسای 
هیئت های ورزشــی، رؤســای اداره های ورزش و 
جوانان شهرستان ها و برخی از پیشکسوتان ورزشی 
اصفهان خواهد شد و تمام 52 نفر نماینده اصفهان 
از جمله بازیکنان، داوران و مربیانی که در بازی های 
آسیایی حضور داشتند به این مراسم دعوت شده اند 
و از مدال آوران نیز تجلیل خواهد شــد.اعتباریان با 
اشــاره به مبلغ پاداش ورزشکاران اصفهان تصریح 
کرد: بر اساس تاکید مدیرکل اداره ورزش و جوانان 
تفاوتی بین ورزشکاران آسیایی و پاراآسیایی وجود 
ندارد و به مدال طلا 100 میلیــون تومان، مدال نقره 
۶0 میلیون و مدال برنز نیــز ۴0 میلیون اهدا خواهد 

شد، همچنین ورزشکارانی که دارای دو مدال هستند 
پاداش مدال اول آن ها به طور کامل پرداخت خواهد 
شــد و مدال دوم آن ها نیز مورد توجــه قرار خواهد 
گرفت، در واقع تمام پاداش ها بر اســاس مقررات 

تنظیم شده است.
وی گفت: در بازی های آســیایی موفق به کســب 
شــش مدال توســط ۶ بازیکــن زن شــدیم و در 
رقابت های پاراآسیایی نیز 15 مدال کسب کردیم که 
در مجموع می توان گفت 21 مدال توسط 18 بازیکن 

برای اصفهان به دست آمده است.

مدیر روابط عمومی اداره ورزش و جوانان استان اصفهان خبر داد:

برگزاری مراسم تجلیل از مدال آوران هانگژو
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مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان:

 مسئولان کشوری حق مردم اصفهان در حوزه حمل و نقل
 را ادا کنند

مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری شهرداری اصفهان گفت: مســؤولان باید حق مطالبه گری 
مردم اصفهان در حوزه حمل ونقل برون شهری را ادا کنند.ابوالفضل توکلی، مدیرعامل سازمان پایانه های 
مسافربری شهرداری اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان اظهارداشت: مسؤولان باید حق 

مطالبه گری مردم اصفهان در حوزه حمل ونقل برون شهری را ادا کنند.
وی افزود: در دهه ۳۰ الی ۴۰ جوانی اصفهانی با یک دوچرخه رهســپار تهران شد، مرحوم عبدالکریم 
صیرفیان نژاد با اندوخته اندک خود رهسپار تهران شد و اولین موسس و پدر حمل و نقل کشور بخصوص 
اصفهان شد.توکلی گفت: مسؤولان کشوری درخواست ها و مطالبات مردم اصفهان در حوزه حمل و نقل 
را نادیده گرفتند در حالی که این حق اصفهان نیست.مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری شهرداری 
اصفهان خاطرنشان کرد: همانطور که پل های تاریخی اصفهان برای حیات خود نیازمند رودخانه جاری 
زاینده رود هستند، پایانه های مسافری اصفهان هم برای ادامه حیات شرکت های مسافربری، رانندگان، 
مسافران و حق گردشگران نیازمند حمایت است و مسؤولان باید حق مسافران در تهیه بلیت و کمبودها 
را ادا کنند.در دوران پسا کرونا مسافران اصفهانی برای تهیه بلیت اتوبوس به مقاصد سایر شهرهای کشور 
از جمله تهران، مشهدمقدس، شهرهای شمالی و جنوبی، با مشکل مواجه هستند.گفته می شود عدم 
تناسب هزینه ها و درآمد حاصل از جابه جایی مســافر جاده ای، عدم ورود ناوگان جدید و درآمد قابل 
توجه، فعالیت ناوگان در کارخانه جات موجب کاهش تعداد سرویس سفر روزانه بخصوص به شهرهای پر 
تردد از جمله اصفهان به تهران، مشهد مقدس، شهرهای شمالی و جنوبی و برعکس شد.همچنین مدتی 
است موضوع بازار سیاه فروش بلیت اتوبوس های بین شهری محدوده پایانه  مسافربری کاوه اصفهان 
به صفحات شبکه اجتماعی کشیده شده و مسؤولان و متولیان حمل و نقل برون شهری را بر آن داشته 
است که واکنشی نسبت به وضعیت مسافران ســرگردان و وضعیت نابسامان فروش بلیت و ترافیک 
ناشی از توقف بی جای اتوبوس های عبوری سایر استان های همجوار به تهران و شهرهای شمالی کشور، 

در محدوده خیابان کاوه اصفهان داشته باشند.

عملیات عمرانی احداث بوستان محله مولوی آغاز شد
مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان از آغاز عملیات عمرانی احداث بوستان محلی مولوی در این منطقه 
خبر داد و گفت: امیدواریم با افتتاح این بوستان، احداث جاده ســامت محلی در آن و ایستگاه ورزش 
صبحگاهی ویژه شهروندان این محله بتوانیم بخشــی از مطالبات ب حق مردم در حوزه تفریح و ورزش 
محلی را پاسخ گو باشــیم.مهدی ســلطان آقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار کرد: محله مولوی از 
محات محروم و پر جمعیت منطقه هفت شهرداری اصفهان است و طی سال ها شهروندان این منطقه 
درخواست احداث یک بوســتان محلی در آن را مطرح کرده بودند.وی افزود: عملیات توسعه و احداث 
پارک های محله ای و فضاهای سبز شهری به منظور ایجاد و توسعه نشاط و افزایش تعامات اجتماعی 
میان شــهروندان و تحقق نیاز تفریحی آن ها در دستور کار منطقه قرار گرفته اســت.مدیر منطقه هفت 
شهرداری اصفهان با اشاره به درخواست های شهروندان در خصوص ارتقای سطح امکانات تفریحی محله 
مولوی تصریح کرد: برای احداث این بوستان مساحتی بالغ بر سه هزار متر مربع در قلب محله مولوی و 
مبلغ ۲۰ میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده است.سلطان آقایی ادامه داد: سعی ما بر آن است که این 
پروژه تا پایان سال جاری به بهره برداری برسد و در اختیار شهروندان و ساکنان محله مولوی قرار گیرد.وی 
خاطرنشان کرد: امیدواریم با افتتاح این بوســتان، احداث جاده سامت محلی در آن و ایستگاه ورزش 
صبحگاهی ویژه شهروندان این محله بتوانیم بخشی از مطالبات بحق مردم در حوزه تفریح و ورزش محلی 
را پاسخ گو باشیم.مدیر منطقه هفت شهرداری اصفهان با اشاره به عزم منطقه در افزایش سرانه فضای سبز 
شهروندان گفت: طراحی و عملیات اجرایی احداث بوستان میدان حج نیز با قید فوریت در حال پیگیری 

است و کلنگ احداث آن در ماه آینده به زمین خواهد خورد.

شهردار اصفهان مطرح کرد:

هزینه ۳ هزار میلیارد تومانی احداث هر کیلومتر قطار شهری
شهردار اصفهان گفت: طی دو هفته گذشــته ۵۰ دستگاه اتوبوس ۱۸ 
متری خریداری کردیــم و در حال انعقاد قرارداد خرید ۵۰ دســتگاه 
اتوبوس برقی هســتیم.به گزارش خبرگزاری ایمنا، علی قاســم زاده 
در دیــدار با اهالــی منطقه ســه شــهرداری اصفهان که در مســجد 
صاحب الزمان )عج( برگزار شد، اظهار کرد: طی دو سال اخیر، در ارتباط 
با کارگزاران ســطوح مختلف از جمله دولت، همچنین ارتباط با مردم 
متوجه شدم که دولتمردان و عموم مردم شناخت کاملی از شهرداری ها 
ندارند و در جریان حجم، نوع و سطح اقدامات شهرداری نیستند.وی 
با بیان اینکه چند سطح مدیریتی در شهرداری وجود دارد که هر کدام 
موضوعیت دارد، افزود: به طور معمــول در رأس یک هرم مدیریتی، 
مدیریت اســتراتژیک وجود دارد که در آن افق و مسیر مشخص شده 
است، همچنین معین می شود که ۱۰ سال آینده به کجا خواهیم رسید 
و از کدام راه باید حرکت کنیم.شــهردار اصفهان با بیــان اینکه در این 
سطح مدیریتی، شورای اسامی شهر و شهرداری باید برای خود برنامه 
اســتراتژیک طراحی و تدوین کند، تاکید کرد: در این دوره با توجه به 
تفکر غالب شورای اسامی شهر و انتظاری که از شهردار منتخب خود 
داشتند، توانستیم برنامه هشت ســاله ای را تا ۱۴۱۰ تدوین کنیم و در 

حال حاضر آگاه هستیم که چه اقداماتی باید تا این افق انجام شود.
قاســم زاده با بیان اینکه برنامه ۱۴۱۰ شامل پنج هدف کان، ۲۱ هدف 
کوچک، ۱۲۳ راهبرد و تعدادی هدف شاخص ذیل هر راهبرد می شود، 
گفت: تمام این برنامه ذیل چتر ارزشــی اســت که هفت ارزش بر آن 
حاکم است و آن ارزش ها طبق نگاه انقابی و اسامی برنامه ریزی و 
تدوین شده است.وی ادامه داد: ســطح دوم، مدیریت برنامه ریزی 
است که این برنامه ریزی هشت ساله باید برش سال به سال داشته 
باشــد و با توجه به اهداف پیش بینی شده، هر ســال بخشی از این 
اهداف تحقق پیدا کند کــه در حال حاضر برش ۱۴۰۳ آماده شــده و 
در هفته های آینده تحویل شورای اسامی شــهر خواهد شد.شهردار 
اصفهان با بیان اینکه سطح ســوم مدیریت، مدیریت اجرایی است، 
خاطرنشــان کرد: دولت هرگــز مدیریــت اســتراتژیک و مدیریت 
برنامه ریزی به این شکل ندارد، اما در شهرداری تمام این موارد قائم 

به شهرداری و شورای اسامی شهر است.
قاسم زاده گفت: در سطح چهارم مدیریت و برنامه اجرایی، بودجه ای 
که بر اســاس آن برنامــه راهبردی تدوین و تصویب شــده اســت و 
تصمیمات مرتبط را به مدیران مناطق پانزده گانــه اعام می کنیم، از 

این رو سهم هر کدام در تحقق این برنامه مشخص شده است.
وی افزود: گاهی همه چیز طبق برنامه پیش نمی رود، از این رو سطح 

پنجم »مدیریت بحران« اســت؛ مدیر باید قدرت مدیریت بحران را 
داشته باشد و مدیران شهری باید توانمند باشند تا اگر هنگام اجرای 
طرح با بحرانی روبه رو شدند، بتوانند به صورت فوری بحران را مدیریت 
کنند.شــهردار اصفهان تاکید کرد: دو کار عمده در شهرداری داریم که 
کار نخست نگهداشت شهر است؛ در این راســتا باید از کالبد، معابر، 
فضای سبز، روح و روان، هویت و شخصیت شهر نگهداری و حفاظت 
کنیم.قاسم زاده با بیان اینکه شهرداری به صورت بیست وچهار ساعته 
و بدون توقف در حال فعالیت اســت، گفت: در کالبد شهر، شهرداری 
طی شبانه روز ۵۰ میلیون متر مربع از معابر را نظافت می کند، به طوری 
که از ساعت ۲۲:۰۰ رفتگران به معابر سطح شهر می آیند تا شهروندان 
صبح زود شاهد شهری تمیز باشند؛ همچنین پنج هزار هکتار فضای 
سبز را با وجود شرایط بی آبی، خشک بودن چاه ها و زاینده رود باید زنده 
نگه داریم که در آخرین اقدام برای زنده نگه داشتن درختان از پساب 
استفاده می کنیم که نیاز به تصفیه خانه های متعدد دارد.وی ادامه داد: 
تعدادی از درختان چهارباغ عباسی قدمتی ۱۵۰ ساله دارند و بعضی از 
درختان شهر اصفهان در ناژوان و محله باباطاهر دارای قدمتی حدود 
دو هزار سال هستند که اگر یکی از این درختان از بین برود، ۱۰۰ سال 
طول می کشد تا مجدد درختی جایگزین آن شود؛ البته این موارد تنها 
مختص دوره ششم مدیریت شهری نیست.شهردار اصفهان با اشاره به 
اینکه در هر شبانه روز حدود پنج هزار تن زباله تر و خشک از سطح این 
کان شهر جمع آوری شود، گفت: زباله های خانگی هر روز جمع آوری و 
وارد کارخانه پردازش پسماند می شود تا پس از تفکیک، تبدیل به مواد 

سوختنی، برق، مواد بازیافت و کود شود.

64 درصد بودجه عمرانی در حوزه ترافیــک و حمل ونقل هزینه 
می شود

قاسم زاده با اشــاره به بودجه و اعتبارات شــهرداری اصفهان در سال 
جاری ادامــه داد: بودجه ۱۴۰۲ شــهرداری اصفهان و ســازمان های 
وابسته حدود ۲۳ هزار میلیارد تومان اســت، از این رو باید ماهانه دو 

هزار میلیارد درآمد کسب کند و دو هزار میلیارد تومان خرج کنیم.
وی تصریح کرد: تنها بودجه دولتی سال جاری شهرداری ۶۰۰ میلیارد 
تومان اوراق مشــارکت بود که بازپس دهی ۵۰ درصد آن با دولت و ۵۰ 
درصد دیگر بر عهده شهرداری است و در اصل حدود ۳۰۰ میلیارد تومان 
از بودجه ۲۳ هزار میلیارد تومانی ســال جاری را دولت به شــهرداری 

اصفهان برای پروژه قطار شهری کمک کرد.
شهردار اصفهان گفت: ســال جاری ۷۰ درصد بودجه شهرداری برای 

اقدامات عمرانی و ۳۰ درصد آن برای اقدامات جاری هزینه می شود که 
از ۷۰ درصد بودجه عمرانی، ۶۴ درصد آن در حوزه ترافیک و حمل ونقل 
هزینه خواهد شــد.وی اضافه کــرد: در حوزه حمل ونقــل و ترافیک، 
اولویت نخســت را خط دوم قطار شــهری قرار داده ایم، زیرا قطاری 

شهری پاک ترین و سالم ترین وسیله برای حمل ونقل است.
قاسم زاده با بیان اینکه در حال حاضر احداث هر کیلومتر قطار شهری 
ســه هزار میلیارد تومان هزینه لازم دارد، تاکید کــرد: تصمیم داریم 
به عنوان یک کار اساســی و زیربنایی، فاز نخست خط دو قطار شهری 
را تا پایان ســال آینده راه اندازی کنیم.شــهردار اصفهان گفت: روزانه 
۴۰۰ هزار نفر از شهروندان سفرهای درون شهری خود را با استفاده از 
وسایل نقلیه عمومی انجام می دهند که از این تعداد ۱۲۰ هزار نفر با خط 

یک قطار شهری جابه جا می شوند.
وی با بیان اینکه زیرِ زمینِ این شــهر، دو هزار نفر کارگر و مهندس در 
دو شیفت و بعضی ایستگاه ها سه شیفت تاش می کنند تا خط دوم 
قطار شهری راه اندازی شود، افزود: بزرگ ترین شرکت های عمرانی در 
راه اندازی خط دو قطار شهری کمک می کنند تا این خط هرچه سریع تر 

به بهره برداری برسد.

بخشی از حلقه چهارم را در دوره ششم مدیریت شهری اصفهان به 
ثمر می رسانیم

قاسم زاده با بیان اینکه حلقه چهارم ۷۸.۲ کیلومتر طول دارد و تصمیم 
داریم تا آن بخشی از حلقه چهارم که در محدوده شهر اصفهان قرار دارد 
را در این دوره مدیریت شهری به ثمر برسانیم، گفت: مسیر این رینگ 
از کنار کارخانه قند در خیابان جی آغاز می شود و تا سپاهان شهر، شهر 

ابریشم، میدان جمهوری اسامی و دولت آباد ادامه پیدا می کند.
وی با اشــاره به وضعیت شــرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان اظهار 
کرد: ســال ۱۳۹۶، ۱۴۰۰ دســتگاه اتوبوس در حال سرویس دهی به 
شهروندان و اوایل دوره ششم مدیریت شهری ۵۷۰ اتوبوس در حال 
سرویس دهی بود، از این رو طی دو ســال گذشته تاش کردیم تعداد 

اتوبوس ها به استاندارد لازم برسد.
شهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: طی دو هفته گذشــته ۵۰ دستگاه 
اتوبوس ۱۸ متری خریــداری کردیم و در حال انعقــاد قرارداد خرید 
۵۰ دستگاه اتوبوس برقی هستیم.وی با اشاره به سفر تعداد بسیاری 
از مردم کشور چین به اصفهان تصریح کرد: مشکل اصلی اصفهان در 
صنعت گردشگری کمبود هتل است که دو هفته پیش هتل پنج ستاره 
چهارباغ افتتاح شد و سال آینده هتل جهان نما نیز افتتاح خواهد شد.

امر به معروف مساجد برای حل مشکات مردم
دبیر ســتاد امر به معروف و نهی از منکر اســتان 
اصفهان با اشــاره به اجرای برنامه محله محوری 
شهرداری اصفهان گفت: باید توجه داشته باشیم 
که ظرفیت ســتادهای محات و شــوراهای امر 
به معروف و نهی از منکر مســاجد جهت انتقال 
مشکات و معضات محله ها به شهرداری برای 

پیشرفت ها در محله بسیار موثر است.
به نقل از روابط عمومی ستاد امر به معروف و نهی 
از منکر اســتان اصفهان، حجت الاسام محسن 
مظاهری در دیدار با مدیران شــهرداری اصفهان 
اظهار کرد: با توجه به اجرای برنامه محله محوری 
که شــهرداری در مناطق اصفهان انجام می دهد، 
باید توجه داشته باشــیم که ظرفیت ستادهای 
محات و شوراهای امر به معروف و نهی از منکر 
مســاجد جهت انتقــال مشــکات و معضات 
محله ها به شــهرداری برای پیشرفت ها در محله 

بسیار موثر است.
وی افزود: برپایی میزهای خدمت در مساجد با 
حضور مسئولان شــهری، موجب ارتباط نزدیک 
مسئولان و مردم و هم افزایی در خصوص برطرف 

کردن مشکات محله ها خواهد شد.
دبیر ســتاد امر به معروف و نهی از منکر اســتان 
اصفهان با تاکید بر اهمیت آموزش برای کارکنان 
شهرداری بیان کرد: آموزش موجب توانمندسازی 

نیروها در جهت خدمت رسانی به مردم است، بر 
همین اساس ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
آمادگی برگــزاری دوره های آموزشــی در حوزه 
مهارت و آشــنایی با امر به معروف و نهی از منکر 

برای کارکنان شهرداری را دارد.
مظاهری با اشاره به ســاماندهی و سالم سازی 
مراکز تفریحی خاطرنشــان کرد: در ساماندهی 
و سالم ســازی مراکز تفریحی باید برنامه ریزی 
دقیقی شود تا شــهروندان با آرامش و آسایش 

کامل از مراکز تفریحی استفاده کنند.
بــه گــزارش ایمنــا، در این جلســه کــه مجید 
جمشــیدیان، مدیــرکل حراســت و منصــور 
سلطانی زاده، مدیرکل سرمایه انسانی شهرداری 

اصفهان نیز حضور داشــتند مســعود مهدویان، 
مدیرکل حوزه شهردار اظهار کرد: شهرداری اصفهان 
نگاه ویژه ای به اجرای برنامه های محله محور در 
محات اصفهان دارد که بــا بهره مندی از ظرفیت 
شــوراهای امر به معروف و نهی از منکر محات 
برای پاسخگویی به مطالبات مردم، همچنین حل 
مشکات آن ها تاش خواهیم کرد که به طور قطع 
این هم افزایی ها فضایی را برای خدمت به مردم و 

آبادانی شهر اصفهان ایجاد خواهد کرد.
وی افزود: شــهرداری اصفهــان مناطق محروم 
شــهری را در اولویت برنامه خود قرار داده و یکی 
از برنامه های محله محوری رسیدگی به محات 

کم برخوردار است.

 دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان تاکید کرد:

لزوم هم افزایی میان ستاد محلات و شوراهای امر به معروف مساجد برای حل مشکلات مردم
 خبرهای خوش از محدوده 100 هکتاری پرتمان به

 گوش می رسد
مدیر منطقه هشت شــهرداری اصفهان گفت: پس از پیگیری های ۲۰ ســاله شهرداری اصفهان، 
باتصویب کمیسیون ماده ۵ به منظور تعیین تکلیف محدوده پرتمان، فضاهای سبز شهری، زمین 

ورزشی روباز و احداث خیابان های مصوب، اجرایی می شود.
علی باقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشــاره به محدوده پرتمان در منطقه هشت شهرداری 
اصفهان اظهار کرد: محدوده ۱۰۰ هکتاری پرتمان از جنوب به بزرگراه شــهید ردانی پور، از شمال به 
خیابان رزمندگان، از غرب به خیابان امام خمینی )ره( و از شرق به خیابان رباط متصل می شود.

وی افزود: با تصویب طرح پیشنهادی شــهرداری اصفهان و پیگیری های شورای اسامی شهر ، 
طبق کمیسیون ماده ۵، محدوده ۱۰۰ هکتاری پرتمان تعیین تکلیف شد و برابر طرح های تصویب 
شده این کمیسیون پروژه هایی را در دستور کار منطقه به منظور ترغیب به ساخت و ساز مالکان این 
محدوده و رونق بخشی این محدوده در نظر گرفته اســت.مدیر منطقه هشت شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: عملیات آزادسازی محدوده پرتمان تاکنون ۱۵ درصد پیشرفت داشته و از سال های 
گذشته تاکنون بیش از ۳۹۰ میلیارد تومان هزینه برای شهرداری در بر داشته است.باقری با اشاره 
به پروژه های در دســت اقدام در محله پرتمان خاطرنشــان کرد: با تخصیص ۲۷ هکتار از اراضی 
پرتمان به فضای ســبز شــهری، می توان این محدوده را نیز به عنوان یکی دیگر از ریه های شهر 
اصفهان تعبیر کرد.وی ادامه داد: با پیش بینی احداث خیابانی به عرض ۶۰ متر در امتداد خیابان 
آیت ا...صادقی می توان بار ترافیکی خیابان های رباط و امام خمینی )ره( را دستخوش تغییر کرد.

مدیر منطقه هشت شهرداری اصفهان با بیان اینکه خیابان هایی به عرض ۳۶ و ۴۵ متری فضای 
سبز ۲۷ هکتاری را محصور کرده اســت، گفت: خیابان شــیرانی به طول هزار و ۷۵۰ متر از میان 
این محدوده عبور می کند و مدل اولیه شهرنشــینی این محدوده شکل می گیرد.باقری با اشاره 
به اقدامات منطقه هشت در محدوده پرتمان تصریح کرد: فضای سبز ۳ هزار و ۱۰۰ متر مربعی به 
نام شهید شیرانی احداث شده است و باقی مانده فضای سبز مشروط به آزادسازی سایر اماک 
خواهد بود.وی با اشاره به احداث زمین ورزشی با هزینه ۲۵ میلیارد ریالی خاطرنشان کرد: زمینی 
در ضلع غربی بوستان شهید شیرانی به مساحت هزار و ۴۵ متر مربع با کاربری ورزشی در دستور 
کار شهرداری منطقه هشت قرار گرفت که عملیات اجرایی آن تا پایان سال جاری انجام و در اختیار 
شهروندان محدوده پرتمان قرار خواهد گرفت.مدیرمنطقه هشت شهرداری اصفهان با بیان اینکه 
آینده ای درخشان برای محدوده پرتمان پیش بینی می شود و شاهد جذابیت و رشد مضاعف در 
این محدوده خواهیم بود، افزود: از مالکان ارجمند خواهشــمندم با مراجعه به شهرداری منطقه 

هشت موقعیت ملک مورد نظر خود را مشخص و تعیین تکلیف کنند.

با مسئولان

خبر روزخبر

 رییس شورای هماهنگی تبلیغات 
اسامی استان:

ساختار شورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی ارتقا می یابد

رییس شــورای هماهنگی تبلیغات اســامی 
استان اصفهان گفت: ساختار شورای هماهنگی 
تبلیغات اسامی متناسب با تنوع ماموریت ها و 
روند بهتر کارها ارتقا پیدا می کند.حجت الاسام 
علیرضا ناجــی در دیدار با فرماندار شهرســتان 
تیران و کرون اظهارکرد: ارتقای جایگاه سازمانی 
و مدیریتی شورای هماهنگی تبلیغات اسامی 
برای انجام فعالیت های بیشتر و حل بسیاری 
از مشــکات خود رقم می خورد.وی با اشــاره 
به عدم جــذب اعتبارات تملــک و دارایی برای 
خرید تجهیزات برای این شورا، افزود: تغییرات 
ســازمانی باعث رفع چنین مشــکاتی خواهد 
شد.رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسامی 
استان اصفهان با اشاره به تغییر رویکردها و چشم 
انداز جدید در این نهاد، تصریح کــرد: به دنبال 
کادرسازی در بدنه اجرایی شــورای هماهنگی 
تبلیغات اسامی استان اصفهان هستیم تا افراد 
جوان و نیروهای توانمنــد را در این عرصه فعال 
کنیم.وی، افزایش تعامات بین سازمان های 
اداری و نهادهای مردمــی را از دیگر برنامه های 
شــورای هماهنگی تبلیغات اســامی بیان و 
تصریح کرد: از جوانان عضو جبهه های فرهنگی و 
تشکل های مردمی برای بزرگداشت مناسبت ها 
استفاده خواهد شد.رییس شورای هماهنگی 
تبلیغات اسامی استان اصفهان ادامه داد: نقش 
رسانه ها و مساجد از دیگر فرصت هایی است که 
در تعامل با این شورا می تواند به کیفیت بخشی 
فعالیت هــا بینجامد.وی اضافه کــرد: ظرفیت 
دســتگاه های اداری در هم افزایی با همدیگر 
برای رفع مشکات مهم اســت که این موضوع 
با محوریت مدیریت شهرســتان ها و شــورای 
هماهنگی برای مناسبت های ملی و مذهبی به 
کار گیری می شود.علی محمدی کیا، فرماندار 
شهرســتان تیران و کرون نیز در این نشست به 
ضرورت بزرگداشت مناسبت های ملی و مذهبی 
اشــاره کرد و گفت: توجه به ایــن رویدادها در 
ایجاد نشاط اجتماعی و انتقال مفاهیم ارزشی 

نقش دارد.

 گردهمایی کارکنان 
روشن دل و کم 
توان شهرداری 

اصفهان به مناسبت 
روز جهانی معلول
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مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های ســیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان 
شهرداری اصفهان گفت: طی سومین حضور هدفمند شرکت توسعه سیاحتی 
سپاهان در نمایشگاه صنعت تفریحات و سرگرمی تهران، تعاملات ویژه ای برای 
توسعه تفریحات نوین در اصفهان با شرکت های بزرگ صنعتی، تولیدکنندگان 
بازی و واردکنندگان بازی مطابق با آخرین تکنولوژی های روز دنیا انجام پذیرفت. 
به گزارش روابط عمومی شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی 
سپاهان شهرداری اصفهان، سعید ســاکت با اشــاره به برگزاری دوازدهمین 
نمایشــگاه تخصصی بین المللی صنعت تفریحات، ســرگرمی، شــهربازی و 
پارک ها اظهار داشــت: نمایشــگاه صنعت تفریحات یکی از شــاخص ترین و 
بزرگترین نمایشگاه صنعت تفریحات در کشور است که به دنبال آن مجموعه ای 
از شــرکت های بزرگ صنعتی، تولیدکنندگان ادوات بازی، واردکنندگان آخرین 
تکنولوژی های صنعت بازی و شرکت های دانش بنیان فعال در این حوزه در این 

نمایشگاه حضور دارند. 
وی افزود: شرکت توسعه سیاحتی سپاهان در سومین دوره حضور خود در این 
نمایشــگاه فرصت تعامل با تمامی این مجموعه ها را برای خود فراهم ساخت، 
که در تعامل نزدیک شکل گرفته با این مجموعه های فعال، مذاکرات متعددی 

درخصوص توسعه ظرفیت های تفریح در شهر اصفهان انجام پذیرفت. 

آمادگی ورود شــرکت های فعال حوزه بازی در عرصه های سرمایه گذاری 
اصفهان 

مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های ســیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان 
شــهرداری اصفهان بــا بیان آنکــه برخی این شــرکت ها به جهت اســتعداد 
ســرمایه گذاری که در پهنه های تفریحی شهر اصفهان داشــتند آمادگی  خود را 
برای ورود و آغاز سرمایه گذاری اعلام کردند، بیان کرد: برخی دیگر از شرکت های 
دانش بنیان به جهت آنکه توانسته بودند به ظرفیت های جدید دست یابند و به 
نقطه تکنولوژیک بازی های روز دنیا دست یابند و استعداد رشد را برای آنها متصور 
بودیم، مذاکرات لازم انجام شــد تا بتوان از مجموعه هایی که برای نخســتین 
بار یافته هایشــان به مرحله عملیاتی رسیده است، پشــتیبانی های لازم جهت 

بهره برداری صورت گیرد. 
وی خاطرنشان کرد: نزدیک به 100 غرفه در این نمایشــگاه فعال بودند که طی 

2 روز، تقریبا با اکثریت مجموعه های شاخص مذاکرات خوبی صورت گرفت. 
ساکت با بیان اینکه در کشور ما جایگاه ترنول و جابه جایی مالی در صنعت تفریح 

بسیار بالاســت، گفت: یکی از ارکان ویژه و قابل توجه صنعت گردشگری توجه 
به حوزه تفریحات سالم اســت که در این نمایشگاه شاخصه های مهم و اصلی 
ترویج روحیه مشارکت جویی افراد و آموزه های زندگی در کنار سایر شاخصه ها 
همچون هیجان انگیز بودن، تنوع سنی از سوی شرکت توسعه سیاحتی سپاهان 

در مذاکرات و تعاملات انجام شده مورد توجه قرار گرفت. 
وی تصریح کرد: قطعا در سال 1403 اتفاقات بســیار خوبی در حوزه تفریح در 
شهر اصفهان به وقوع خواهد پیوســت که مردم نیز اثرات ملموس آن را به عینه 
شــاهد خواهند بود. همچنین توســعه ظرفیت بازی های حرکتی در اصفهان 
که شرکت های بسیار خوبی در این حوزه در نمایشــگاه حضور داشتند از دیگر 
بخش های قابل توجه در این دوره از نمایشگاه صنعت تفریح بود که در این زمینه 
تعاملات بسیار خوبی برقرار شد. مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، 
فرهنگی و ورزشی سپاهان شهرداری اصفهان با اشاره به آمار افزایش استقبال از 
صنعت گردشگری اظهارداشت: براساس آخرین آمارها سهم صنعت گردشگری 
از کل اقتصاد ایران در سال 2022 نیز 3۹.2 درصد افزایش یافته و به 4.6 درصد از 
کل اقتصاد ایران رسیده است. مطابق با این عدد ارزش این صنعت در ایران بالغ 
بر 454 هزار میلیارد تومان شده که نسبت به ارزش 4۹۹ هزار میلیارد تومانی این 

صنعت پیش از شیوع کرونا یعنی در سال 201۹ فاصله چندانی ندارد. 
وی ادامه داد: این نکته مؤید آن است که رشد و تمایل مخاطبان به صنعت تفریح 
و گردشگری روز افزون بوده و ضروری است تا از مبادلات تجاری صنعت تفریح 

برای توسعه ظرفیت های تفریحی و گردشگری اصفهان بهره مند شد.

 بیست و چهارمین نمایشگاه دســتاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان 
در ساختمان برج فناوری شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان آغاز به کار کرد و تا 
15 آذرماه نیز پابرجاست. در اولین روز از این نمایشگاه، ضمن تاکید بر توانمندی 
پژوهشی و فناورانه شرکت های دانش بنیان و فناور مســتقر در این شهرک، بر 
تقویت ارتباط پژوهشی و فناورانه دانش بنیان ها با صنایع و دستگاه  های دولتی 
تاکید شد.به گزارش روابط عمومی شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، بیست 
و چهارمین دوره نمایشگاه دســتاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان از 
صبح روز دوشنبه 13 آذرماه، در محل ساختمان برج فناوری شهرک رسما آغاز به 
کار کرد. اولین روز از این نمایشگاه با حضور گروه های مختلفی، از اعضای هیئت 
علمی دانشگاه ها نظیر دانشــگاه صنعتی اصفهان گرفته تا کارشناسان، مدیران 
عامل شرکت  های دانش بنیان و فناور، دانشجویان و خبرنگاران برگزار شد.قاسم 
مصلحی، رییس شــهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان، در حاشــیه بازدید از این 
نمایشگاه با اشــاره به حضور بیش از 70 شــرکت دانش بنیان، فناور، دانشگاه و 
دستگاه اجرایی در این دوره از نمایشگاه گفت: این شرکت ها با حضور در بیست و 
چهارمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان فرصت پیدا 

کرده اند تا دستاوردهای پژوهش و فناوری خود را ارائه دهند.

امیدآفرینی با معرفی دستاوردهای پژوهشی و فناورانه
وی هفته پژوهش را هفته ای ویژه دانست و گفت: پژوهش و دستاوردها محدود 
به یک هفته نمی شــوند، بلکه در زمان های دیگر هم باید به این مسائل پرداخته 
شود. باید توجه داشت که وقتی افراد با حضور در این نمایشگاه دستاوردهای این 

شرکت ها را با وجود جوانان تماشا می کنند، افزایش امید را لمس خواهند کرد.

استفاده از ظرفیت دانش بنیان ها باید در شهرداری نهادینه شود
مهدی شــایق، رییس اداره ارتباط با صنایع و شرکت های دانش بنیان شهرداری 
اصفهان، نیز با تاکید بر اینکه همواره نمایشــگاه های شهرک علمی و تحقیقاتی 
اصفهان، یکی از بهترین فضاها برای آشنایی با شرکت های دانش بنیان و فناور 
است، اظهار کرد: هدف اصلی شهرداری از حضور در این نمایشگاه ها، داخلی سازی 
نیازهاست که به واسطه شــرکت های دانش بنیان و فناور انجام می شود. باتوجه 
به اینکه بخش زیادی از نیازهای شــهرداری مانند حوزه های آتش نشانی، مترو 
و اتوبوس رانی و ســایر حوزه ها کماکان به صورت خارجی در حال تامین است، 

ظرفیت رفع داخلــی این نیازها از طریق شــرکت های دانش بنیان و فناور وجود 
دارد.وی افزود: امیدواریم در آینده این فرآیند برای مسئولان شهرداری در بخش 
مدیریت شهری و شرکت های دانش بنیان و فناور نهادینه شود تا بتوانیم با حمایت 
مجموعه هایی همچون شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به این فرآیند، سرعت 

ببخشیم و آن را توسعه دهیم.

ارتباط شرکت پخش فرآورده های نفتی اصفهان با شهرک تقویت می شود
 مهدی ایمانیان، مسئول پژوهش و فناوری شــرکت پخش فرآورده های نفتی 
منطقه اصفهان، نیز در حاشــیه بازدید از این نمایشگاه اظهار کرد: هدف از حضور 
و بازدید ما از این دوره نمایشــگاه، آشنایی بیشــتر با توانمندی  و دستاوردهای 
پژوهشی شرکت های فناور و دانش بنیان به ویژه در حوزه نفت و گاز به منظور رفع 
نیازهای فناورانه در حوزه پخش فرآورده های نفتی اســت.وی ادامه داد: در این 
بازدید شرکت های دانش بنیان و فناور مستعد که قادر به همکاری و رفع نیازهای 
فناورانه ما هستند، شناسایی شدند و در آینده فرآیند همکاری با آن ها آغاز خواهد 
شد. اســتفاده بهینه از توانمندی این شــرکت ها از جمله اهداف شرکت  پخش 
فرآورده های نفتی منطقه اصفهان اســت.اولین روز از بیســت و چهارمین دوره 
نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان در نهایت پس از حدود 
7 ساعت پایان یافت. گفتنی است این نمایشگاه از ســاعت ۹ تا 15:30 در برج 
فناوری شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان در حال برگزاری است و تا 15 آذرماه 

)امروز( میزبان بازدیدکنندگان است.

بیست و چهارمین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و فناوری استان اصفهان؛

 تقویت ارتباط پژوهشی و فناورانه دانش بنیان ها با صنایع و 
دستگاه  های دولتی

مدیرعامل شرکت توسعه مجتمع های سیاحتی، فرهنگی و ورزشی سپاهان شهرداری مطرح کرد:

  تعاملات سازنده برای توسعه تفریح و سرگرمی در اصفهان 

منبع: ایسنا 
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